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Izdelki za zdravo življenje

Kristanov trg 1 ■ tržnica
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 
sreda: 8.30 - 15.00 / 16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00

AVTO SOLA BISER
Drevored IMaja 4, Izola 

www.biser-as.si 
tel.: 05/ 641 74 48
Mob. 041 685 277

Si.mobil -Vodafone v Izoli.

Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 19. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410 743

pooblaščen, _ mobU_
PRODAJALEC VEBSii«

Pust kislih ust

Veste, zdaj je to problem, 
ko se spreminja naša klima, 

zunaj že diši pomlad, 
ko bi morala bit’ zima. 
Včasih je bil zunaj sneg 

in je burja brila lica, 
da nam je zastajal smeh 
in je zmrznila potica.

Zdaj pa vse okrog je cvetje 
in se ni več kaj igrat.

Ker prihaja že poletje, 
bo letos pust odgnal pomlad.

Tudi po skritih poteh se 
lahko pride do Izole
Takšne politične krize pa v Izoli še nismo imeli. Večina je v manjšini, manjšina se obnaša kot večina, koalici
je razpadajo in rojevajo se nove, občinska uprava dela napako za napako, njeni nadzorniki so na preži in ji 
ne dajo dihati, župan je v Ameriki, proračun pa pred zaprtimi vrati. Kje pa je Izola?
(Mef) Izola je natanko tam, kjer je vedno 
bila in tega bi se morali zavedati tudi tisti, 
ki te dni bijejo plat zvona in širijo katastro
fične ideje med enim i in drugimi Izdani. 
Politika se je zadnje čase spremenila. Še do 
nedavnega smo se delili na bele in rdeče, 
zdaj pa vsi po malem postajamo rumeni 
in Izdani nismo nič boljši. Zadnje čase na
mreč poslušamo o tem, kdo vse se skrivaj 
sestaja z županom sosednje občine in mu 
pomaga rušiti izolsko oblast, poslušamo o 
poslih, ki jih na meji ali čez mejo konflikta 
interesov sklepajo nekateri občinski funk
cionarji, poslušamo o trgovanju s kadri in 
delovnimi mesti, poslušamo kako nimajo

na občini niti za plače, poslušamo o skriv
nih sestankih, poslušamo o novih nakupih 
oljk, poslušamo o...
Ampak, nobena juha se ne poje tako vro
ča kot se skuha, pravi ljudska modrost, ki 
v politiki še kako drži. Že res, da se pro
gramsko menda združujejo LDS, DeSUS, 
Izola zbudi se in eden od svetnikov UN. 
Ampak to samo po sebi nič ne pomeni, saj 
bi se po tej logiki lahko začeli združevati 
svetniki narodnosti, SDS, Izdani in dva 
svetnika iz vrst IJN in bi bile moči spet 
izenačene. Toda, kaj bi s tem sploh dobili? 
In kaj bi s tem dobila Izola?
Ustvarjalci izrednih razmer govorijo o pro

jektu rušenja župana.

Šlo naj bi tako-le: Župan nima več večine 
v občinskem svetu, posledično ne sprej
memo niti proračuna niti mu ne dovolimo 
realizirati njegovih projektov, torej mu ne 
preostane nič drugega, kot da odstopi, kar 
je nerealno pričakovati, ali pa zgolj vsi 
skupaj preživotarimo naslednja tri leta. 
Tudi na koncu najhujše vojne so politiki 
sedli za skupno mizo in sprejeli nekakšen 
dogovor in tudi izolske politike čaka takš
no delo.
Saj ni treba, da vse storijo 
na prvih straneh časopi
sov. Do Izole in do lepših 
izolskih časov namreč vodi 
tudi veliko skritih poti.

Krajinarji se predstavijo
Če ne bi vedeli, da so pripravili razstavo 
svojih izdelkov bi mislili, da so študentje 
četrtega letnika krajinarstva pravzaprav 
propagandni oddelek svoje študijske 
smeri. S takšnim zanosom so namreč obi
skovalcem KT1 pripovedovali o svojem 
študiju in delu, da bi jim morala fakulteta 
plačati vsaj dnevnice, ali pa jim priznati 
diplomo. Oboje bi jim prav prišlo.

Mandrač proti inflaciji
Podračil se j kruh, podražilo mle
ko, zdaj se bo olje pa riž, dražijo 
se slaščice in sadje, le Mandrač se 
ni podražil in to je naš boj proti 
inflaciji. Če se nam pridružijo še pro
izvajalci papirja, tiskarji in poštarji 
bomo inflacijo uničili do konca.

tel. 05/ 640 42 53 • Industrijska 11 • Izola

i< Banka Koper komunala
izda - isola
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Dogajalnik

Prepir med županom in svetniki 
je služil za merjenje moči
Izredna seja občinskega sveta je bila v marsičem izredna. Najprej zato, ker so jo zavrnili tisti, ki so 
jo predlagali, potem zaradi avtobusne vožnje svetnikov do terapevtske skupnosti in končno zaradi 
ravni politične kulture, ki je dosegla res nizek nivo. Občani, ki so sejo spremljali v prenosu ali o njej brali pa 
verjetno ne vedo, da je šlo pravzaprav za igro, katere cilj je bilo merjenje moči med občinskimi svetniki.
Že pred sejo je bilo namreč slišati, da v Izoli 
nastaja nova svetniška grupacija, ki lahko 
županu dokončno odnese večino v občinskem 
svetu. Podžupan je menda skušal preprečiti 
takšno ravnanje, a ni bil uspešen in tako se 
je na spektakularen način oblastna tehtnica 
v občinskem svetu nagnila na drugo stran.

Pred sejo so namreč vodilni občinski mož
je izvedeli za združevanje nekaterih svet
nikov in svetniških skupin. Tako je prišlo 
na dan, da so se za sodelovanje dogovorili 
svetniki LDS, DeSUS, Izola zbudi se in en 
svetnik stranke Izola je naša. Omenjeni naj 
bi tudi sprejeli program, ki jih združuje in 
z nekakšno pogodbo naj bi se dogovorili 
za usklajevanje pred vsakim odločanjem v 
občinskem svetu in podobno. Neformalna 
koalicija seveda ni najbolj trdna, saj so v 
LDS menda komaj dosegli večino pri gla

sovanju o pridružitvi tej skupini. Tako je 
bolj ali manj jasno, da so se za sodelovanje 
odločili: Aleksander Krebelj (IJN), Robert 
Mulec (LDS), Branko Simonovič in Anton 
Juriševič (DeSUS) ter Igor Piantoni (IZS). 
Pazljivemu spremljevalcu glasovanja na 
izredni seji tako ni moglo zbežati, kdo je 
glasoval za in kdo proti dnevnemu redu. V 
prevodu: Župan je ostal v veliki manjšini. 
Posledice tega združevanja in rezultat 
izredne seje je sicer takoj povzročil veliko 
novih sestankovanj in posvetovanj, saj je 
bilo jasno, da se dogaja tihi prevzem obla
sti s strani dotedanje opozicije. Če bi žu
pan namreč premogel vsaj 11 svetnikov, bi 
pač vladal z manjšino, a bi zagotovo lahko 
izpeljal vsaj najboljše projekte. S sedmimi 
glasovi pa je to zelo težko.
Seveda so reagirali tudi v drugih strankah 
in listah, govori pa se celo o tem, da bi la
hko nastala nova, dokaj močna skupina

svetnikov, ki se doslej niso aktivno vklju
čevali v spore oziroma niso bili vodeni pri 
svojih odločitvah. Slišati je o nekakšnem 
programskem sodelovanju svetnikov SDS, 
svetnikov narodnosti, svetnika Liste Izo- 
lani, eneg svetnika LDS in morda še dveh 
svetnikov IJN. To bi skupaj pomenilo 
osem svetnikov, kar bi razmerje moči spet 
temeljito premešalo. Vendar pa vsi potreb
ni dogovori še niso bili opravljeni.
Imamo pa zanesljivo informacijo, da na 
sestanku stranke Izola je naša, ki se je 
zgodil v torek, ni bilo občinskega svetni
ka Aleksandra Kreblja, ki je od novinarjev 
izvedel za izjavo, ki so jo sprejeli njegovi 
strankarski sodelavci.
Skratka, odnosi v izolski občini ta trenu
tek niso niti jasni niti dobri. Proračun pa 
je pred vrati, imenovanje direktorja Komu
nale tudi, župan pa je v Ameriki.

D.M.

Izola je naša si želi sodelovanja z 
vsemi strankami in listami
Člani svetniške skupine stranke Izola Je Naša so 
obravnavali trenutno stanje dogajanja v občin
skem svetu in sprejeli a naslednja stališča:

1.Svetniška skupina stranke IJN obža
luje dogodke, ki so se zgodili na zadnji 
7. izredni seji občinskega sveta dne 17. 
januarja 2008. Nezadovoljna in presene
čena je nad dogajanji in nivojem komuni
ciranja med svetniki in ostalimi prisotnimi 
v sejni dvorani občinskega sveta.
Člani svetniške skupine IJN razumemo, 
da se s povzročitvijo neprimerne diskusije 
prizadene osebo kateremu je diskusija na
menjena, vendar smatramo, da ni bilo po
trebe, da se je celotna seja izvedla v nepri
merni obliki in brez ustreznih zaključkov. 
Zaradi tega bomo člani svetniške skupine 
IJN v bodoče vztrajali, da se seje odvijajo 
v duhu spoštovanja vseh članic in članov 
občinskega sveta in to pričakujemo tudi od 
ostalih prisotnih v dvorani in izven nje.

2.Župan občine Izola Dr. Tomislav Klo
kočovnik je s pomočjo sodelavcev in 
strokovnih služb Občine pripravil pred
log občinskega proračuna za leti 2008 
in 2009. Kljub nevšečnostim z datumom 
pričetka javne obravnave župan občine 
Izola in svetniška skupina IJN želimo in

pričakujemo, da se v javno obravnavo 
vključijo vse svetnice in svetniki, stranke 
in liste, italijanska skupnost, društva, za
vodi, krajevne skupnosti in ostale zainte
resirane javnosti.
Župan s strokovnimi službami občine 
zagotavlja, da bodo predlog proračuna 
predstavili vsem zainteresiranim ter jih 
poziva, da se obravnave udeležijo. Pri
pravljen je sprejemati predloge in jih op
timalno vključiti v predlog proračuna. V 
kolikor se izkaže, da je rok za obravnavo 
prekratek, bo župan obravnavo primerno 
podaljšal.
3.Stranka IJN in člani svetniške skupi
ne IJN želimo tudi v nadaljevanju kon
struktivno sodelovati z vsemi strankami 
in listami enakovredno, vse na osnovi 
programskih in tematskih vsebin in na 
osnovi potreb vseh, ki jih stranke ali liste 
predstavljajo v občinskem svetu.

Klub svetnikov IJN 
Alojz Zorko
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Izolska demokracija je 
trenutno najdražja

Po podatkih Zavoda za statistiko je bo
žičnico oziroma trinajsto plačo prejelo 
23,8 odstotka zaposlenih (v povprečju 
764 evrov bruto), kolikor si v bistvu pri
služi" občinski svetnik v Izoli z dvema 
dobrima sejninama.

Koliko si občinski svetniki razdelijo 
za sejnine, določajo občinski pravil
niki, po pisanju nekaterih medijev 
pa to delo najbolj cenimo prav v 
Izoli, kjer je sejnina najvišja: znaša 
330 evrov bruto na sejo. Sledi Piran 
s 306 evri, zadnji je Koper, kjer sej
nina na svetnika na eno sejo dosega 
276 evrov bruto.

Zaslužki svetnikov in županov
Piada župana Sejniia

Koper 3.450 276
Izola" 1.720 330

Piran 3.060 306

Vir obfne, ep 'Tomislav Ktotočovnik prejema le del pure župa
na, ter je zaposlen tudi kol kirurg. Vsi zneski soveviih

V Kopru sejnina ne sme presegati 15 
odstotkov osnovne letne plače župa
na, kar pomeni, da ne sme preseči 
6.211 evrov bruto. Na sejo oziroma 
še kot dodatni funkcijski dodatek v 
delovnem telesu občinskega sveta 
prejmejo svetniki sejnino do največ 
osem dostotkov županove plače.V 
Piranu svetniki za sejo občinskega 
sveta prejmejo po deset odstotkov 
županove plače, v Izoli pa nam po
datka o tem, kako določajo sejnine, 
niso izdali.
Sicer pa v Izoli nepoklicno funkcijo 
župana oziroma podžupana oprav
ljajo Klokočovnik ter podžupana 
Grad in San; za to dobijo 50-odstot- 
no plačilo; medtem ko je Bojan Za
del poklicni podžupan in prejema 
2.513 bruto osnovne plače.
Zaradi naj večjega števila svetnikov 
stane občane največ seja koprskega 
mestnega sveta; na sejo izplačajo za 
sejnine namreč več kot 9.100 evrov, 
v Piranu gre za sejnine občinskega 
sveta na sejo 7.650 evrov, v Izoli pa 
7.590 evrov bruto. V te zneske niso 
všteti stroški priprav in izvedbe seje, 
med katere sodijo seveda tudi sejni
ne, ki jih dobijo svetniki za udelež
bo na sejah delovnih teles.
(ZSS in Zumai)
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Dve seji v dveh tednih

Svetniki danes o neprofitnem 
bloku, v četrtek pa o proračunu
Če bi bili odnosi v občinskem svetu drugačni kot so, bi verjeli, da si izolski občinski svetniki zmišljujejo izredne seje zgolj 
zaradi visokih sejnin, ki jih prejemajo. Ker pa je razmerje moči trenutno zelo nedorečeno je bolj verjetno, da je izredna 
seja pred redno zgolj zato, da preverijo razmerje moči pred pomembnejšo sejo o občinskem proračunu.

Za današnjo izredno sejo, ki je prav
zaprav nadaljevanje razprave iz za
dnje redne seje, so svetniki dobili kar 
obsežno gradivo, tako da se bo težko 
izgovoriti, da nimajo gradiv dovolj.

Prej bo njihova pripomba morda spet 
namenjena temu, da niso imeli dovolj 
časa za pregled vseg gradiv o nepro
fitnem bloku v Livadah, morda pa bo 
komu umanjkala tudi informacija o tem, 
koliko je nova oblast vedela o težavah 
pri pridobivanju gradbenega dovoljenja 
za blok in koliko je posledično sokriva 
za zamudo in gradnjo mimo načrtov. 
Gotovo pa je nekaj: Ne gre pričakovati, 
da bomo na koncu seje izvedeli za “kriv
ce”. Bolj kot ne bo vse skupaj samemu 
sebi v namen, saj je dogovor o dokonča
nju gradnje že sklenjen.

Zapletlo se je namreč že na seji komisi
je za volitve in imenovanja, kjer sedanji 
začasni direktor Alojz Zorko, ni dobil 
potrebnega soglasja članov komisije. 
Tokrat sicer zaradi tega, ker člani niso 
imeli na voljo vse potrebne dokumen
tacije, vendar se po malem zdi, da je 
šlo bolj za izgovor in pridobivanje časa 
kot za resno pogrešanje gradiv.

Takšna odločitev je po svoje nepričako
vana če upoštevamo dejstvo, da je Alojz 
Zorko prevzel Komunalo v ne preveč 
dobrem stanju in da jo je v tem letu dni 
že temeljito renoviral. Pred dobrim le
tom je namreč Komunala najemala celo 
kredite za plače in bila v rednih likvid
nostnih težavah, zdaj pa je v položaju, 
ko je bila ona tista, ki je ustanoviteljici, 
občini, posodila denar za plače občin
skih uslužbencev.

Naslednji četrtek pa je na vrsti “prava” 
seja na kateri bodo občinski svetniki 
sklepali o predlogu proračuna za leti 
2008 in 2009.
Seveda ni treba biti velik analitik da ugo
toviš, kako ima proračun malo možno
sti za sprejetje v prvem krogu. Vsebin
sko ga napada opozicija, formalno pa 
ga napadajo celo nekateri “zavezniki”. 
Občinska oblast je najprej nameravala 
o vsebini proračuna seznaniti vse ob
čane, tako da bi vsi vedeli, kdo glasuje 
proti sprejetju posameznih programov, 
toda kasneje so si menda premislili, saj 
naj bi to razjezilo morebitne podporni
ke predloga.
Kakorkoli že, predlog proračuna je imel 
možnost zares javne predstavitve, kako 
javna bo pa bomo še videli. Župan 
obljublja odgovoren pogovor z vsemi.

Seveda Alojz Zorko ni človek brez na
pak in niti ni čarovnik, ki neuspešna 
podjetja spreminja v uspešna, vendar je 
treba priznati, da gre v vsakem prime
ru za kader s katerim ne bi smeli delati 
tako, kot da ni z njim kaj početi.
Toda danes je v politiki tako in verjetno 
nihče ne bo niti vprašal delavcev Komu
nale, kako so z direktorjem zdovoljni 
ampak se bo vse razpletlo na medstran
karskih dogovarjanjih.

Delo v kanalih
Te dni potekajo ob sončnem nabrežju 
kar intenzivna gradbena dela. Medtem 
ko Slovenija ceste zelo opazno ureja 
infrastrukturo za bodoče križišče pa 
potekajo precej manj opazna dela na

Zares tudi v Izoli
V sredo zvečer so se v predverju izol
skega kulturnega doma na spoznavnem 
srečanju stranke Zares - nova politika 
za občino Izola, srečali simpatizerji in 
nekateri člani te nove izolske stranke. 
Predstavil se je tudi iniciativni odbor, 
udeležba pa je bila skromnejša, kot so 
organizatorji verjetno pričakovali, tudi 
zato, ker mnogi še tehtajo pomen te 
stranke v izolskem okolju, (ur)

kanalizaciji vzdolž Sončnega nabrežja. 
Gre za precej delikatno opravilo, ki se 
mu reče varjenje kanalizacijskih cevi. 
Te so namreč na nekaterih spojih poče
ne in tako vanje vdira tudi morsk voda. 
Ob plimi ta seveda potuje vse do zbiral
nika pri ladjedelnici od tam pa bi lah
ko takšna slana voda potovala tudi do 
čistilne naprave v Kopru, kar seveda ni 
dopustno. Zato se lahko zgodi, da bodo 
Koprčani tlačni kanal preprosto zaprli. 
Da se to ne bi zgodilo so se delavci spe- 
cializiraneg podjetja lotili zahtevnega 
dela notranjega oblaganja varov in na 
nekaterih mestih varjenja z betonom, 
tako da morska voda ne bo več prihajala 
v cevi, ki sicer odvajajo meteorne vode 
iz starega mesta, d.M.

O NEPLAČANIH NAJEMNINAH

Kot svetnik Občinskega sveta občine Izola iz 
vrst stranke Izola je naša dajem svetniško po
budo s katero predlagam Občinskemu svetu 
in županu občine Izola, da zahteva od stro
kovnih služb Občine Izola pisno poročilo o 
stanju neplačanih najemnin za stanovanja in 
poslovne prostore v lasti Občine Izola. 
Poročilo naj vsebuje predvsem naslednje 
točke:
-Stanje neplačanih najemnin na dan 
31.12.2006 oz. stanje neplačanih najemnin 
na dan 01.12.2007 oz. 31.12.2007 v kolikor bo 
zahteva podana ob koncu decembra.
- Stanje izterjav v istem časovnem obdobju.
- Ukrepi službe za izterjavo.
- Navedbo odgovorne službe in ime odgovor
ne osebe za izterjavo neplačanih najemnin.
- Kdaj in zakaj je Občina Izola prevzela izter
javo od koncesionarja in kakšno je bilo sta
nje ob primopredaji?
- V kolikšnem času službe izvedejo ukrepe 
po prejemu podatkov koncesionarja? Kako in 
koga obveščajo o stanju in ukrepih (po mož
nosti z dokazili)?
- V kolikor je za celovitost poročila pomemb
no, tudi podatke za prejšnja obdobja od prev
zema obveznosti od koncesionarja.
- Ostale podatke, ki so potrebni za pojasnila 
in razumevanje odgovora.
Strokovne službe Občine Izola naj pridobijo 
tudi podatke o neplačanih najemninah pri 
koncesionarju za obdobje od 01.01.2007 do 
01.12.2007, z navedbo rokov obveščanja s 
strani koncesionarja.
Poročilo o neplačanih najemninah bo razja
snilo okoliščine neplačil in pripomoglo k 
sprejetju primernih ukrepov za preprečitev 
nadaljnjih neplačil ter izterjavo dolgov.

Svetnik OS Izola: Alojz Zorko

Boja bo izplula
V četrtek bo slovensko morje boga
tejše za tehnološki biserček. Uradno 
bo namreč splovljena nova oceano
grafska boja, v lasti Morsko biološ
ke postaje iz Pirana, ki so jo izdelali 
pri izolskem podjetju Manta d.o.o. 
Nadomestila bo sedanjo, opremlje
na pa je z naj novejšo oceanografsko 
tehnologijo.
Ob vseh možnih merilcih, bodo na 
boji montirane tudi tri kamere, ena 
od katerih podvodna, ki bodo non- 
stop predvajale dogajanje okoli boje 
in pod njo, opremljena je z sodobni
mi gorilnimi celicami in v njeni no
tranjosti je prostora tako za opremo 
kot tudi za človeka, ki bi po potrebi 
z njo opravljal, ali pa preprosto za 
servisna dela.
Posebno koristno pa je tudi to, da 
bo vse podatke stalno oddajala in 
jih bo mogoče spremljati tudi z mo
bilnim telefonom.

A.M.

Komunala ima pomembnejše delo 
od krpanja kadrovskih lukenj
V izolski Komunali te dni ni dolgčas. Dela imajo čez glavo, tako kot vsako pomlad, poleg tega pa se zelo približuje čas ko bo treba 
zaokrožiti dela na skupni čistilni napravi, rešujejo probleme s komunalnimi privezi, za povrh pa se jim zapleta še pri imenovanju 
direktorja. Začasnega direktorja namreč čaka glasovanje na občinskem svetu, kjer trenutno razmerje sil ne zagotavlja prav ničesar.
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V izolskem društvu invalidov bodo 
dobili novega predsednika
Po treh predsedniških in enem tajniškem mandatu se iz vodstva izolskega Društva inva
lidov poslavlja Zmago Višnjevec, ki je s svojim delom društvo popeljal med najpomemb
nejša društva v izolski občini. Po dvanajstih letih predsednikovanja je najbolj ponosen 
na številno članstvo in na odnose v društvu ter na to, da je v vseh teh letih društvo ni niti 
enkrat poslovalo z rdečimi številkami.
Zmago Višnjevec je pač človek stare šole, ti
ste, ki je pazila, da ne bi kakšen tolar ali Euro 
bil slabo porabljen ali bi bil nepravično dode
ljen. Zato je vsakega dvakrat obrnil preden so 
ga kam namenili, zdaj ko se je odločil, da ne 
bo več kandidiral, pa pravi, da včasih ni bilo 
lahko, saj denarja ni bilo prav veliko.

Društvo je bilo sicer ustanovljeno leta 
1982, njegov prvi predsednik pa je bil An
ton Markočič. Potem je_predsednikovanje 
leta 1991 prevzel Božo Smajcl in takrat je 
Zmago že opravljal naloge tajnika. Leta 
1995 pa je prvič prevzel funkcijo predsed
nika in jo opravljal tri polne mandate, vse 
do sobote, ko bo društvo imelo svoj letni 
občni zbor.
V začetku je društvo štelo približno 100 
članov, danes jih je okrog 600, izolsko 
društvo pa sodi med manjša v državi, saj 
imajo nekatera tudi do 3.000 članov Im
primer Maribor). Društvo je prostovoljno, 
neprofitno in nepolitično in tudi zato ima 
toliko članov.
- Nekaj nad 400 članov ima odločbo o 
stopnji invalidnosti, nekaj jih je spreje
tih brez odločbe, ker so invalidi postali 
po upokojitvi, imamo pa tudi okrog 100 
podpornih članov. Društvo ni namenjeno 
zgolj druženju in zabavi članov ampak 
ima v prvi vrsti takoimenovane socialne 
programe med katerimi so tudi programi 
za težke invalide, ki jih je v društvu kar 
nekaj. Seveda pa so pomembni tudi pro

grami rekreacije in športa ter zdravstveni 
programi. Med člani je tudi 18 takšnih, ki 
so oskrbovanci doma za starejše občane. 
Skratka, v društvu združujemo vse, ki jim 
je invalidnost na nek način odvzela mož
nost povsem običajnega delovanja v kakš
nem drugem društvu.
- Predsednik ne more storiti vsega
- Vesel sem, da nas je bilo vedno dovolj za 
postoriti vse potrebno. K sreči sem imel 
dobre sodelavce. Naj se spomnim samo 
Brune Kocjančič, Marije Korenika, Jolan
de Deško, Amelia Babiča, Ivana Žlogarja, 
Silva Bembiča in še koga, ki sem ga morda 
nehote pozabil.
- Veliko sodelujete z drugimi društvi.
- Slovenski invalidi imamo že dolgo obli

kovanih 11 regij in mi smo del obalno 
kraške v kateri so vsa društva od Pirana do 
Postojne in Sežane z izjemo Ilirske Bistri
ce, ki sodi v notranjsko regijo. Še posebej 
dobro pa sodelujemo z domžalskimi inva
lidi s katerimi smo pobrateni že polnih 23 
let. Z njimi se vsako leto dvakrat srečamo 
in zdaj smo res že dobri prijatelji.
- Kakšen zanimiv dogodek?
- Veliko jih je bilo, spomnim pa se izleta na 
Češko oziroma Poljsko, kjer sta se izgubili 
dve naši članici in smo ju našli šele v sode
lovanju s policijo.
In potem se Zmago še zahvali vsem za 
sodelovanje in pomoč, zahvali se članom 
društva za podporo in novemu vodstvu 
zaželi uspešno delo. Hvala Zmago, (ur)

Začasni prometni režim v času rekonstrukcije Trga Republike v Izoli
Izvajalec del SCT d.d. Ljubljana objav
lja, da bo zaradi rekonstrukcije Trga 
Republike v Izoli spremenjen promet
ni režim na območju centra Izole v 
naslednjih ulicah:
- Cankarjev drevored
- Drevored 1. maja
- Ulica Prekomorskih brigad
- Sončno nabrežje
- Kristanov trg
- Muzčeva ulica
- Gortanova ulica
- Pittonijeva ulica
- Bazoviška ulica
- Ulica Svobode
- Brkinska ulica
- Plenčičeva ulica.
Spremembe prometnega režima bodo tra
jale od ponedeljka 28.1. do 31.5.2008.
Gradnja bo potekala fazno, pri čemer bodo 
prebivalci sproti obveščeni o zaporah pre
ko lokalnih medijev.
Od ponedeljka 28.1.2008 do predvidoma 
konec februarja bo spremenjen promet
ni režim na Kristanovem trgu, Sončnem 
nabrežju, v Ulici Prekomorskih brigad 
ter Gorkijevi ulici. Promet bo urejen z iz

meničnim enosmernim prometom na Kri- Prosimo Vas za strpnost, da upoštevate Hvala za razumevanje, 
stanovem trgu ter z začasnim dvosmernim začasno prometno signalizacijo in pre- 
prometom na Ulici Prekomorskih brigad. vidno vozite mimo gradbišča.

Še zadnje vabilo
Društvo invalidov izola obvešča 
člane, da bo Zbor članov v so
boto, 2. februarja ob 16.00 uri v 
Gostinski šoli v Izoli.
Osnutek statuta in celotno gra
divo za zbor članov je na razpo
lago in vpogled na sedežu Druš
tva invalidov Izola.
Vljudno vabljeni, 
predsednik: Zmago Višnjevec

Zupan sprejel prvaka
V soboto, 12. januarja 2008, je župan, dr. 
Tomislav Klokočovnik, uradno sprejel 13-let
nega Jako Hudalesa -člana Kluba borilnih ve
ščin KiT iz Izole, ki je na lanskem evropskem 
kickboxing prvenstvu za mlajše starostne ka
tegorije na Portugalskem dokazal svoje izje
mno znanje, borbenost in profesionalnost in 
tako pridobil naziv evropskega prvaka v dis
ciplini semi contact, kar je odličen dosežek, 
na katerega so zelo ponosni tako trenerji in 
člani izolskega Kluba borilnih veščin pa tudi 
občani in občanke Izole.

Zoncolan vabi
To in naslednjo nedeljo bo Zoncolan 
zelo primorsko in tudi izolsko smuči
šče, saj je organizator medklubskega te
kmovanja prav izolski smučarski klub.. 
V nedeljo se bodo tam pomerili člani 
obalno kraških smučarskih klubov v 
mlajših kategforijah, prijavljenih pa je 
blizu 300 tekmovalcev, še več pa jih 
pričakujejo naslednjo nedeljo, ko bodo 
nastopilismučarji v vseh kategorijah. 
Program je naslednji:
20. Medklubski veleslalom 
lo.Pokal Banke Koper 
Zoncolan 8. februar 2008 
Start ob 11. uri 
Proga št. 1
Vrstni red po kategorijah: su
per dame,super veterani,starejše 
dame,starejši veterani, dame, veterani 
Proga št. 2
starejše članice, starejši člani, članice, 
člani, starejše borderke, starerjši bor- 
derji

Podelitev priznanj ob 14. uri 
Zamudniki na start bodo lahko štartali 
na koncu kategorije na progi ena, in na 
koncu kategorij na progi dve.
Vsi tekmovalci oddajo štartne številke 
po prihodu v cilj.
Startne številke tekmovalcev, ki niso na
stopili oddajo vodje ekip organizatorju, 
zahvaljujemo se vam za sodelovanje in 
vam želimo lep dan na Zoncolanu.

organizator
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Vsi smo mladi

Shoto klub v primežu zakonov, 
oblasti, politike in kapitala
Odločba inšpektorja za gradnje je jasna in Shoto klubovci jo spoštujejo, kar pomeni, da klub že od 
začetka novega leta ne deluje. Inšpektorje šel celo tako daleč, da je lokalu izklopil elektriko in vodo, 
vse pa v nekakšnem javnem interesu, čeprav se ne ve katerem. Shoto klub namreč prav zdaj dokon
čuje projekt Obalna pašteta, ki ga sofinancira tudi izolska občina.
Mladi iz Shoto kluba so prepričani, da 
gre za nenavadno ravnanje inšpektor
ja, ki si objekta niti ogledal ni, ampak 
je zgolj iz podatkov, ki jih je dobil na 
Upravni enoti in iz časopisnih zapisov o 
dejavnosti mladih, sprejel takšen dra
stični ukrep.

Inšpektor seveda ima pravico prepo
vedati uporabo nekega objekta, ki 
nima uporabnega dovoljenja, prav 
tako ima zakonsko pravico odklopi
ti vodo in elektriko v objektu, ki je 
sredi gradnje. Objekt pa je v gradnji 
vse dokler nima izdanega uporab
nega dovoljenja in tako je inšpektor 
naročil odklop elektrike na katerem 
dejansko ni bilo gradbenih del že od 
leta 1993, formalno pa je objekt še 
v gradnji.
Seveda bi bilo zelo zanimivo tudi v 
drugih delih Izole, če bi se inšpektor 
odločil za takšen drastičen ukrep in 
bi naročil odklop elektrike v vseh 
objektih, ki nimajo uporabnega do
voljenja. Seveda tudi sam ve, da bi v 
temi ostalo kar nekaj lokalov, kakš
na telovadnica in športno igrišče pa 
naprimer skate park ali parkirišče. 
Vendar se ni kaj bati, saj se je in
špektor lotil dveh najhujših izolskih 
primerov “črnih gradenj”: pavilijo- 
na v parku Pietro Coppo in Shoto 
kluba.
Seveda se lastnik objekta in Shoto 
klubovci zavedajo, da je treba pro
blem rešiti dokončno, zato so že 
začeli pripravljati potrebno doku
mentacijo za pridobitev dopolnje
nega gradbenega dovoljenja in na

tej osnovi tudi do uporabnega dovo
ljenja za prostor, ki naj bi naslednjih 
nekaj let, do sprejetja prostorskega 
dokumenta za to območje, služil kot 
nadomestilo za mladinski center, ki 
ga Izola nekaj časa še ne bo imela. 
Pri tem so podporo Shoto klubu že 
dali v izolskem Mladinskem sve
tu, ki združuje različna mladinska 
društva in organizacije, podpora pa 
prihaja tudi iz vseh koncev Sloveni
je v obliki različnih izjav in iniciativ, 
mladi pa pripravljajo tudi posebno 
peticijo za Shoto klub.
Ob tem se tudi v izolski občini do
govarjajo o rešitvi problema in kot 
vse kaže so vsaj dobili sogovornika, 
tako da bi mladi naslednjih nekaj let 
lahko ustvarjali v prostoru, ki je bil 
njihov dobri dom zadnjih pet let.
Na vprašanje novinarjev o možnih 
rešitvah pa so povedali, da glede 
načrtov v prihodnje velja, da se bo 
to območje trajno lahko urejalo s 
prostorskim načrtom, izdelanim na 
osnovi natečajne rešitve za izgrad
njo hotela, športno-rekreacijskih in 
drugih zelenih površin, sanacijo, 
gradnjo in ureditev komunalne in
frastrukture (vodovod, kanalizacija, 
pešpot). V tem območju so zatorej 
dopustni le tisti posegi, nujni za nje
govo sanacijo in urejanje ter za zgo
raj navedene programe, ki ne preju
dicirajo bodoče pozidave območja, 
ki pa bo opredeljena s prostorskim 
načrtom, izdelanim samo na osnovi 
natečajnih rešitev.
Seveda pa občina Izola podpira ra
znovrstno delovanje in ustvarjanje 
mladih, so še zapisali, (ur)

SENSI LAB
učinkoviti izdelki za specifične potrebe 
sodobnega človeka
V vsakem izdelku je posebna kombinacija aktivnih sestavin 

za točno določeno potrebo:

ACTIVE LIFE za tiste, ki želijo več energije in vitalnosti

THINK ACTIVE poveča koncentracijo, učinkovitost 
učenja in dela

SENSILAB Q10 za ohranjanje mladostnega videza in 
zmanjšanje učinkov stresa

Ca + Mg + D3 za zdrave in močne kosti in zobe 
in še vrsta drugih izdelkov v obliki šumečih tablet.

Privoščite si koristen in okusen napitek.

Več kot KT1

Je gospa Viktorija Carli res borka za obrambo kmetijskih zemljišč?

Zelo na kratko: v času, ko sem bila žu
panja občine Izola, je občina zagotovila 
stanovanja za okoli 150 družin, od tega 
v novih blokih v Livadah 54 najemnih 
stanovanj, 30 stanovanj pa je zgradil 
Stanovanjski sklad RS in jih na izrecno 
zahtevo občine Izola prodal po 1200 
izključno izolskim družinam. Preostala 
stanovanja, skupaj približno sedemde
set, ki jih je občina, tako kot stanovanja 
v prej omenjenih dveh blokih, dode
lila prosilcem s prednostnih list, smo 
večinoma pred dodelitvijo generalno 
obnovili, nekatere hiše v starem mestu 
smo skoraj v celoti podrli in jih popol
noma preuredili, tako n.pr. v Dvoriščni, 
Gramscijevi, Gregorčičevi, Smrekarjevi 
ulici in ulici Marije Alietske ter v Kor
tah. Težko je reči, koliko stanovanj so 
v najem dobile mlade družine, a zago
tovo sta “mladi" vsaj dve tretjini družin 
(karkoli že to pomeni), ki so v preteklih 
osmih letih dobile streho nad glavo. 
Očitki glede zagotavljanja prostorov za 
mlade so navadna traparija. Vidi se, da 
vas je v vseh letih predvsem skrbelo, 
kako poskrbeti za svoje prijatelje in dru
ge, ki so tako zelo dobro poznali vašo 
visoko načelnost in nepripravljenost za 
samoprodajanje. Spomnila bi vas samo 
na nenavadni postopek izgradnje ceste 
do skladovega kmetijskega zemljišča na 
stroške Sklada, potem pa ga je kupila 
neka gospa - ta je poskrbela za izgrad
njo ceste, ki ga je potem prodala. Pa ne 
morda kakšnemu Izolanu - ne, kar kon
tinentalen je bil ta kupec! Zelo dobro se 
vidi, da so vaše predstave o nalogah ob
čine in države zelo zmedene, saj vam, 
kot vse kaže, ni jasno, da je dolžnost dr
žave, da spodbuja razvoj kmetijstva. Nič 
čudnega torej, če ste dolga leta skrbeli 
za pobiranje zakupnine za nezazidana 
stavbna zemljišča v lasti občine Izola in 
prav vi osebno ste se močno upirali za

•••

htevi občine, da prenehate pobirati za
kupnino za zemljišča, ki sploh niso bila 
last Sklada! Le koliko od tega denarja 
ste potem namenili za pospeševanje 
kmetijstva v Izoli?
Če bi vas zares zanimalo, kaj se dogaja 
v Izoli, bi vedeli, da je občina v času, ko 
sem bila županja, zagotovila prostore za 
mladinsko društvo MIC, ki zagotovo ni 
bilo naklonjeno županji, za Mladinski 
svet, ki ga sestavlja vsaj deset mladin
skih društev iz Izole, med njimi pa je 
kar nekaj takih, ki tudi sedaj niso prav 
nič naklonjena nekdanji županji, da je 
imelo Društvo prijateljev mladine na 
dveh lokacijah kar velike prostore za 
druženje in dejavnost osnovnošolskih 
otrok, da ne govorimo o urejanju raz
mer za športno in kulturno dejavnost 
mladih. Sredstva, namenjena športni in 
kulturni dejavnosti so se v teh devetih 
letih več kot (realno) podvojila. In kaj 
mislite, komu je predvsem namenjena 
njihova dejavnost?
Kot rečeno. Naj ne hodi na sonce, kdor 
ima maslo na glavi. Se spomnite, kako 
ste prišli na občino in hoteli “zamenjati” 
tožbo zaradi domnevnih poškodb hiše 
za plačilo komunalnega prispevka za na 
črno zgrajeni prizidek? Kako bi temu 
rekel gost na enem od poslanskih veče
rov v Izoli?

Breda Pečan

Odšel je

Davorin Reščič

Prezgodaj, v starosti 75 let nas je zapustil 
Davorin Reščič, dolgoletni izolski delavec Delamarisa, ob
činski uradnik, funkcionar in družbeno politični delavec, 
ki je zagotovo pustil pečat v času, ko je Izola doživljala 
industrijski razvoj. Bil je zaveden Primorec, narodnjak in 
dolgoletni pevec.
Kot upokojenec je ostal zvest svojemu kritičnemu pogle
du na dogodke v širši domovini in v domačem kraju, rad je poklepetal s prijatelji in znanci 
o tem, kako živimo danes in kako bi lahko živeli bolje.
Izolo je prepešačil po dolgem in počez, marsikaj je vedel povedati tudi o tistih časih, ko je 
kot uradnik služil v izolski občini.
Odšel je tiho in skromno, kot smo ga bili vajeni srečevati zadnje čase.
Pogreb Davorina Reščiča bo v soboto, 2. februarja ob 14.00 uri na izolskem pokopališču.

Prijatelji iz Mandrača
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- PTTsnotdead —

Besede in dejanja našega župana Izolska protiodvisniška specifika
Gospod doktor docent profesor Tomi
slav Klokočovnik res ne skopari z jav
nimi izjavami. V preteklem letu in letos 
se jih je nabralo kar nekaj.
Začel bi z njegovo znamenito izjavo o 
stanovalcih doma upokojencev: “Kako 
bi, če ne obvladajo svojega telesa, ob
vladali svoj duh (beri: vedeli, koga 
voliti)?" Pred nekaj dnevi je zaradi 
podobno žaljive izjave o upokojencih 
moral zapustiti svojo funkcijo državni 
sekretar Strous! Sicer pa menim, da k 
tej izjavi gospoda doktorja komentar ni 
potreben.
Naslednja izjava je bila: “Terapevtska 
skupnost v Cetorah je hotel s šestimi 
zvezdicami.” V terapevtski skupno
sti sobe nimajo vsaka svojih sanitarij, 
ampak po dve sobi skupaj. Glede na 
to, da je gospod Klokočovnik veliko 
prepotoval po tujini, ne morem verje
ti, da ne ve, kaj pomeni šest zvezdic v 
hotelu. Sam bi terapevtski skupnosti 
v kategoriji mladinskih hotelov mor
da podelil zvezdico ali dve. Seveda je 
to izjavo mogoče razumeti tako, da ti, 
ki se hočejo izkopati iz zasužnjenosti 
drogi, ne zaslužijo take stavbe, kot je 
ta v Cetorah, ampak jih je treba stlačiti 
v barake, po možnosti še s straniščem 
na štrbunk. Nekateri mislijo, da itak ne 
spadajo v našo ambiciozno družbo. V 
ta kontekst sodi tudi pismo o “moralni” 
podpori društvu za zdravljenje odvi
snosti od trdih drog “Drevo življenja”, 
ki ga je podpisal lani februarja gospod 
Klokočovnik. Zakaj uporabljam naved- 
nice pri besedi “moralna” podpora? 
Zato, ker za besedami in pismom ne 
stoji niti en evro dejanske podpore iz 
občinskega proračuna.
Ne morem mimo večkrat ponovljene 
Klokočovnikove izjave, da mora biti 
mesto zdravljenja vsaj 300 km odda
ljeno od stalnega prebivališča upo
rabnika terapevtske skupnosti. Glede 
ocen o oddaljenosti naj sodi stroka, si
cer pa sem pred štirinajstimi dnevi gle
dal na TV Slovenija repotažo o podobni 
skupnosti v Splitu, kjer bivši odvisniki 
iz Splita prebivajo v skupnosti, ki je 
prav tako v novem objektu na prelepi 
lokaciji nad Splitom in od tam vsakod
nevno odhajajo na delo v razna podje
tja v Splitu in njegovi okolici. Vsak ve
čer se vračajo v dom, kjer s strokovno 
pomočjo in pomočjo skupnosti gradijo 
svojo pot v novo življenje.
Potem pa izjava za Primorske novice: 
“Pečanova, tudi ustanoviteljica druš
tva, je društvo financirala z več kot 
400.000 evri iz občinskega proraču
na. To je zelo sporno, vsaj moralno!” 
je prepričan Klokočovnik. Ta izjava 
gospoda Klokočovnika je navadno za
vajanje občank in občanov in najmanj 
kar lahko rečem, lažna. Naj razložim: 
če bi Pečanova kot županja iz občin
skega proračuna zagotavljala denar 
za delovanje društva, bi Klokočovnik 
smel uporabiti izraz, da je “financirala 
društvo”. Ker pa je občina (ne Pečano
va!) na osnovi vsakoletnega proračuna 
skozi tri leta (2004-2006) kot soinve
stitor zagotovila cca. 430.000 Eur za 
gradnjo sicer okoli 1.200.000 Eur vred
nega bivalnega objekta, gospodarskega 
poslopja in dveh rastlinjakov, sredstva 
niso bila namenjena društvu, temveč 
izgradnji objekta.

S tem je občina soustvarila pogoje za 
zdravljenje odvisnikov od “trdih” drog 
in njihovo ponovno vključevanje v 
družbo. Zavarovala je svoje interese 
s sklenitvijo tripartitne pogodbe, kjer 
je jasno navedeno, da bo ob vknjižbi 
objekta v zemljiško knjigo vknjižila 
svoj idealni delež na lastnini. Seve
da samo do višine vrednosti svojega 
vložka. To zagotavlja, da se ta objekt 
ne more prodati, pa tudi ne s strani 
občine olastniniti v celoti. S tem je za
gotovljeno, da bo objekt trajno služil 
svojemu namenu. Povedati je treba, da 
so preostali del približno 770.000 Eur 
zagotovili društvu razna podjetja in 
posamezniki v obliki denarja, gradbe
nega materiala in dela. Ti donatorji so 
seveda tako kot občina prepoznali po
trebo po izgradnji takega objekta, ki bo 
kot prva stopnica pripomogel k vrnitvi 
čimvečjega števila odvisnikov v norma
len socialni status. Ni moralno sporno 
pomagati svojim občanom in tudi dru
gim državljanom in državljankam, da 
se iztrgajo iz odvisnosti. Ne nazadnje 
pa terapevtske skupnosti ne potrebuje 
noben naš sorodnik. S tem je osebni 
interes menda izključen!
Beremo v Primorskih novicah, da je 
na večeru “Zanimivi Izolani” Klo
kočovnik ugotovil, da je v Izoli 4200 
upokojencev. Pa poglejmo, kakšen 
odnos ima do njih. Po poročilu o izvr
ševanju proračuna za prvo polletje leta 
2007 je dvema društvoma upokojencev 
namenil 0,0 Eur. Ker pa poznamo tudi 
podatke o ocenjenih odhodkih za celo 
leto 2007, naj jih navedem: 6000 Eur. 
Pred Klokočovnikovo fiktivno vrnitvijo 
v Izolo po petnajstih letih, so ti - sedaj 
upokojenci - v tem času bili aktivni in 
prispevali po svojih zmožnostih in spo
sobnostih k današnji podobi naše Izole. 
Rekel bo, da ni bilo denarja. Pa poglej
mo, če res. Iz proračunske rezervaci
je so samo v prvem polletju izplačali 
podjetju Petra Baha za varnostno - re
ceptorsko službo in izdelavo varnos
tnih elaboratov 24.700 Eur. Upam, da 
to ni kako plačilo za nazaj, saj je tudi 
v času volitev kljub doktorjevim trdi
tvam, da to ni res, bil ves čas viden 
z njim, tudi na raznih prireditvah. 
Tudi pri prevzemu glasovnic po pošti 
je nekaj varoval - verjetno gospoda 
Grada? V ta namen v celem letu po 
mojem nepotrebno porabljenih cca. 
40.000 Eur! Vprašujem se namreč, od 
kdaj in komu smo Izolani tako nevarni, 
da na občini rabimo varnostno službo 
in pred kom in koga varuje? Saj kolikor 
jaz vem, na občini že dolgo ni bil nihče 
napaden. Res pa nas zgodovina uči, da 
so v daljni preteklosti Izolani s kame
njem napadli podestata, ki je naredil 
enemu od njih krivico in so ga potem 
Benečani odpoklicali. V stilu izjav na 
občinskem svetu - malo za šalo, malo 
zares - morda varuje tajnico pred 
svetniki?
In naj zaključim. Ni problem količina 
denarja, ampak kako z njim upravlja
ti v korist vseh občanov, ga namenjati 
pravim namenom, ne pa razsipati po 
nepotrebnem. Saj “pravi mačoti” zna
jo brez varnostnikov poskrbeti zase, 
posebno, če so vešči borilnih veščin, 
kajne?
Alojz Pečan

Zadnje čase se mnogo piše in govori 
o terapevtski skupnosti v Cetorah, 
k razmišljanju na to temo pa me je 
vzpodbudila razglasitev duhovnika 
Franca Prelca za osebnost Primor
ske za leto 2007.
Odvisnost od drog tudi pri nas posta
ja vse večji problem, v Izoli pa se je 
promet z drogo, po mojem mnenju in 
po pisanju o zaseženih nedovoljenih 
sredstvih, povečali z obratovanjem 
Gaviolija. Žrtve tega družbenega 
zla so predvsem mladi obeh spolov, 
zdravljenje pa je dolgotrajno, drago 
in po dosedanjih izkušnjah zelo ra
zlično.
Pred leti, ko je sin, poleg stotine dru
gih invalidov ostal brez dela v inva
lidskih delavnicah v Kopru (Inde), 
sem iskal vse mogoče načine, da ga 
zaposlim, saj mlad človek potrebuje 
več kot le posedanje pred televizor
jem. Med drugim sem se obrnil tudi 
na Karitas oziroma na g. Prelca, ki 
naju je povabil na občasna srečanja 
skupnosti, ki jo vodi. Tam sva sreča
la veliko odvisnikov in njihovih Stašev 
in bil sem presenečen nad postopki in 
metodami, ki so jih uporabljali v Luci
ji ob iskanju možnosti za zdravljenje 
odvisnosti. Povedati moram, da je 
poudarek na daljšem, trdem delu 
odvisnikov, popolnoma ločenem od 
domačih in znancev (in, mimogrede, 
vse to brez kakšnih verskih predzna
kov). Presenetila me je navzočnost 
nekaterih že ozdravljenih mladeni
čev, ki so pripovedovali o težki preo
brazbi in o sreči, ki jo doživljajo zdaj s 
svojo družino. Tam sem se prepričal o 
dobroti, oranizacijski sposobnosti in 
uspehu dela g. Franca Prelca in njego
ve skupnosti v okviru Karitasa. Znano 
je, da so v teh komunah odvisniki ži
veli v zelo skromnih razmerah, toda 
zaradi svoje mladosti so vse prenesli. 
Vesel sem, da so to opazili premnogi 
Primorci in glasovali zanj.
Drugačen način zdravljenja smo si 
omislili v Izoli, kjer smo v Cetorah

V članku z naslovom “Nobenemu 
županu ne bi svetoval, da sofinancira 
lastno društvo" sem zasledila kar dve, 
upam da nehote, zapisani navedbi. 
Že v samem naslovu se je poroče
valcu prikradla napaka. Gre za to, da 
gospod Kos ni izjavil tega, kar piše v 
naslovu, ampak je rekel, da naj bi se 
“župan držal čim bolj stran od druš
tva, katerega soustanovitelj je". Smi
sel ene in druge izjave je bistveno 
različen, zato je prav, da imajo bralci 
možnost sami presoditi, kaj katera od 
obeh pomeni.
V povezavi s popolnoma napačno tr
ditvijo v zaključku članka pa seveda 
naslov dobi še dodaten, izrazito ne
gativen pomen. V članku namreč pra
vite, da je “gostiteljica večera v času 
svojega županovanja iz občinskega 
proračuna nakazala društvu, katere
ga ustanoviteljica je, kar lepo vsoto 
proračunskega denarja”.

zgradili velik objekt, ki ga nisem videl 
od znotraj, od zunaj pa se zdi kot ho
tel. Tu naj bi pod vodstvom skupine 
zdravstvenih strokovnjakov zdravili 
odvisnike s sodobnimi sredstvi. Seve
da to ne bo poceni, vendar s samimi 
finančnimi pogoji zdravljenja nisem 
seznanjen, zato se raje vzdržim ko
mentiranja navedb nekaterih, da gre 
pravzaprav za nekakšno slovensko 
kliniko Betty Ford, ki je namenjena iz
brancem z dovolj denarja. Skoraj pre
pričan pa sem, da bo tam na zdravlje
nju zelo malo Izolanov.
In če je le del tega mojega razmišlja
nja na mestu se sprašujem, zakaj je 
občina že toliko investirala v objekt, 
za katerega sploh ne vemo čigav v re
snici je. Kot penzionist se sprašujem, 
ali je prav, da mlade zdrave odvisnike 
nastanimo v tako drage objekte. Če 
bodo do takšnega zdravljenja v tako 
urejenih pogojih res prihajali na 
breme skupnosti pa se mi zdi to ne
koliko nekorektno v odnosu do dru
gih državljanov, predvsem do upo
kojencev, ki smo vse življenje delali 
pa zdaj težko pridemo do zdravnika 
ali prostora v domu za upokojence. 
Da o varovanih stanovanjih, za katera 
Izola nima denarja niti prostora, niti 
ne govorim.
Da ne govorim na pamet naj omenim 
lastni primer. Sam sem bolan, žena 
tudi, pa sem hotel dobiti vsaj hrano iz 
Doma upokojencev. Toda, dobil sem 
le odgovor, da je to sicer mogoče, ven
dar moram po kosilo priti sam, saj je 
vozilo za prevoz hrane že prepolno in 
ne morejo dostavljati novih naročil. 
K sreči smo kasneje problem ugodno 
rešili.
Namen tega mojega pisanja ni naper
jen proti tistim, ki želijo pomagati 
odvisnikom, niti komerkoli drugemu. 
S primerjavo skupnosti osebnosti Pri
morske in skupnosti v Cetorah sem 
želel le pokazati na problem racional
ne porabe občinskega denarja.

Res je sicer, da je lahko novinar iz na
merno zavajajočega vprašanja podžu
pana Zadela razumel to, kar je zapisal. 
Vendar ga to ne odvezuje od naloge, da 
take trditve pred objavo preveri. Dejstvo 
je, da nisem “nakazala kar lepe vsote 
proračunskega denarja društvu”, ampak 
sem, na osnovi vsakoletnega proračuna 
in načrta razvojnih programov, ki so ga 
svetniki ne le sprejeli, ampak tudi bili z 
njim seznanjeni, podpisala soinvestitor- 
sko pogodbo, kjer je jasno napisano, da 
je občina solastnica v objektu v tolikš
nem deležu, kot ga bo ob dokončanju 
objekta predstavljal njen vložek!
Občina in v njenem imenu županja torej 
ni nakazala cca. 430.000 društvu, am
pak je plačevala izvajalcu posamezne 
situacije kot soinvestitorka in solastnica 
objekta in se sredstva niso porabljala za 
delovanje društva, ampak za gradnjo 
objekta v solasti občine.

Breda Pečan

Anton Horvat

Drevo življenja

Novinar ni dobro razumel?
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Končno bo tudi Izola 
postala univerzitetno mesto
Spomladi 2007 so izolski upokojenci prejeli anketo z vprašanji o tem, ali so se pripravljeni izobraževati 
tudi na Univerzi za tretje življensko obdobje. V Izoli jih je veliko, ki so že opravili s svojimi delovnimi 
obveznostmi in so pripravljeni obnavljati svoja znanja, pridobivati nova, se preprosto družiti, skratka početi 
stvari, za katere jim je v aktivnem življenju morda zmanjkovalo časa.
Odziv na anketo je bil zelo velik, kar po
meni, da je zamisel Karla Pavlina padla 
na plodna tla. Ne glede na začetne pro
storske, tehnične in materialne težave, 
je Tatjana Kodarin, ki ji je bila zaupana 
organizacija, takoj odločno in uspešno 
stopila v akcijo. K sodelovanju je prido
bila še nekaj prostovoljcev in ustanovili 
smo Andragoško društvo Morje - Univer
za za tretje življensko obdobje Izola, s 
sedežem v Gregorčičevi ulici 21.

- Kakšen je namen društva, s čim se 
bo društvo ukvarjalo in kaj pomeni 
ustanovitev društva za izolo?
- Tatjana Kodarin: »Namen Društva 
Morje kot neprofitne organizacije je 
spodbujati člane k nadaljnemu izo
braževanju, zlasti na področjih zdrav
stva, sociale, kulture, umetnosti, eko
logije, položaja posameznika v druž
bi itd. Organizirali bomo zanimive 
izobraževalne tečaje, ukvarjali pa se 
bomo tudi s humanitarnimi dejavnos
tmi, pri čemer se bomo povezovali s 
sorodnimi organizacijami na lokalni,

regionalni, državni in evropski ravni. 
Za Izolo pomeni društvo vsekakor 
obogatitev, predvsem za njenih 4.200 
upokojencev (to število je podal žu
pan), ki se bodo lahko prek društva 
vključevali v raznovrstne družbene 
dejavnosti, poskrbeli pa bomo tudi, 
da se bomo poleg učenja v družbi vr
stnikov imeli lepo.«
Za iniciativni odbor: N.Š.

Skupščina Andragoškega društva Morje 
- Univerze za tretje življensko obdobje 
Izola bo 8. februarja ob 18.00 v hotelu 
Delfin. Pridite vsi, ki ste se na anketo 
odzvali in vsi ostali, ki se želite vključiti 
v naše dejavnosti. Dobili boste vpisne li
ste s seznamom aktivnosti in vse ostale 
informacije.
Le-te lahko dobite tudi na: 031 349 453 
(Tatjana) in 051 358 135 (Slavica).

Tudi zaporniki potrebujejo 
lepo besedo svetovalca
Ko se zapornik znajde za zapahi, ljudje pozabijo nanj. Čeprav je pripravljen zaživeti na drugačen način, 
pa marsikomu ta življenjski projekt zaradi neposluha družbenega okolja ne uspe. Zakaj ne bi ravno vi s 
svetovanjem in podporo pomagali osebam na prestajanju zaporne kazni, da bi uresničili svoje sanje in 
začutili upanje, da zunanji svet še obstaja?
Namen in cilj svetovanja obsojenim 
osebam sta ustvarjanje in razvijanje 
človeškega odnosa med svetovalcem 
in zapornikom, nudenje emocionalne 
človeške opore, posredovanje določe
nih pozitivnih izkušenj, zmanjšanje ču
stvene obremenitve, izmenjava infor
macij, pomoč pri razreševanju konflik
tnih situacij, vplivanje na spreminjanje 
širše družbene klime in na predsodke 
ljudi o obsojenih osebah.

Kot pravijo nekateri zaporniki, je sve
tovalec most med družbo in tabo, s 
čimer ti pomaga prehoditi ta most. 
Dodajmo, da so mnoge raziskave v 
preteklosti dokazale, da so svetovalci 
osebam, ki prestajajo zaporno kazen, 
resnično v pomoč in podporo, še po
sebej pri pripravi življenja po prestani 
kazni. Nič čudnega torej, da v tem so
cialnem odnosu igra ravno svetovalec 
pomembno vlogo, saj pri človeku, 
ki je izgubil stik z zunanjim svetom, 
ponovno vzbudi upanje v boljši jutri.

»To, da nekomu s praznim pogledom 
narišem iskrico življenja v očeh vsaj 
za trenutek, je zame najpomemb
nejše. To je sreča, ki jo izkusim tudi 
sama,« je prepričana svetovalka, ki je 
izkušnjo z zapornikom doživela že 
pred leti.
Prostovoljec - svetovalec se z obsoje
nim srečuje na vsake dva do tri tedne. 
Kakršne koli dvome, skrbi, veselje la
hko ta podeli z ostalimi svetovalci in 
mentorico na rednih srečanjih, tako 
da ta ni nikoli prepuščen sam sebi.

Če bi želeli tudi sami postaviti na noge 
človeka, ki zaradi sivih sten že vrsto 
let ni videl, kako sonce zjutraj vzide in 
zvečer zaide, če bi želeli posamezniku 
pomagati, da verjame v jutrišnji dan, 
poln presenečenj, lahko brez zadržkov 
in obveznosti pokličite Center za soci
alno delo Koper, in sicer dipl. socialno 
delavko Karin Pez vsak delavnik med 
8. in 12. uro na telefonsko številko 05 
66 34- 575. Kot prostovoljci-svetovalci 
ste vabljeni, da osebam na prestajanju 
zaporne kazni ustvarite upanje v boljši 
jutri. Kot pravijo, nikoli ni prepozno.

weiil

VPIS V l.RAZRED OSNOVNE ŠOLE 
ZA ŠOLSKO LETO 2008/2009

ISCRIZIONE ALLA PRIMA CLASSE 
PER L’ANNO SCOLASTICO 2008/2009

Osnovne šole v občini Izola obve
ščajo vse starše otrok, rojenih od
1.1.2002 do 31.12.2002, da bo vpis 
v L razred potekal po naslednjem 
razporedu:
Le tre scuole elementari di Isola av
visano tutti i genitori dei bambini 
nati dal 1/1/2002 al 31/12/2002 
che le iscrizioni alla prima classe si 
svolgeranno come segue:

OŠ LIVADE
PON/LUN 11.2.2008 8.00-12.00 
TOR/MAR 12.2.2008 8.00-17.00

OŠ VOJKE ŠMUC
PON/LUN 11.2.2008 8.00-12.00 
TOR/MAR 12.2.2008 12.00-17.00

SE DANTE ALIGHIERI
PON/LUN 11.2.2008 10.00-13.00 
TOR/MAR 12.2.2008 16.00-17.00

Za vpis zunaj šolskega okoliša starši 
vpišejo otroka v šolo v svojem šol
skem okolišu in vložijo pri šoli, v 
katero želijo vpisati otroka, vlogo 
za prepis.
V OŠ DANTE ALIGHIERI se vpisuje
jo otroci iz obeh okolišev.

Per iscrivere i propri figli fuori dal 
distretto scolastico i genitori devo
no iscrivere il proprio figlio nella 
scuola del proprio distretto e ino
ltrare richiesta presso la scuola in 
cui intendono iscriverlo.
Alla SE DANTE ALIGHIERI vengo
no iscritti i bambini provenienti da 
entrambi i distretti.

Za dodatne informacije lahko po- 
kličete/Per informazioni aggiuntive 
potete chiamare:
OŠ LIVADE: 6625-566 
OŠ VOJKE ŠMUC: 6621-157 
SE DANTE ALIGHIERI: 6625-244

OBVESTILO
staršem s 1. septembrom 2008 

šoloobveznih otrok
V četrtek, 31. januarja 2008, bodo 

ob 17.00 na šoli predstavljene 
vzgojno-izobraževalne vsebine in 

dejavnosti osnovne šole 
Dante Alighieri Izola.

Otroci bodo na predstavitvi lahko 
aktivno sodelovali v delavnicah, ki 
jih bodo vodile učiteljice naše šole.

Vljudno vabljeni! 
Ravnateljica: Simona Angelini



1MBKAČ 8 KAPUČINO Četrtek, 31. januar 2008, št. 743

V 11 krogu sta tako ženska kod moška 
ekipi gostovali. Ženske v Novem mestu pri 
ekipi TREBENJ kjer je bila poražena s 7:1 
oziroma 3103 : 2951 p. kegljev. Pohvaliti 
gre le igro kadetinje NEVE Mlač Črnelič. 
Moški so se malo bolje upirali ekipi RA
DENSKE vendar tudi izgubili s 7:1 oziro
ma 3591:3280. Ekipa Radenske je igrala 
izcvrstno in s 3591 postavila nov rekord 
kegljišča. Pri Izolanih sta izstopala le ZO- 
TIC s 583 p.k. in GORJUP s 572 p.k. 
Naslednji 12.krog se igra v soboto 02.02.08 
v Izolo pa prihajata ženska ekipa RUDAR
JA iz Trbovelj in moška ekipa KOROTANA 
iz Prevalj.

Rokometašice ostajajo skupaj Vzporedno z regato za medalje, v kateri 
se za končno uvrstitev bori prva desete
rica, je potekala še deveta preizkušnja 
za preostale udeležence letošnjega Finn 
Gold Cup. Gašper Vinčec, ki je po osmih 
jadranjih pristal na petnajstem mestu, je 
v okrnjeni zlati finalni skupini zmagal in 
dobil 11 točk. Zadnja preizkušnja je bila 
skoraj edina, ki je tekmovalcem na letoš
njem prvenstvu ponudila pravšnje pogoje 
za regato. Okoli 15 vozlov vetra z minimal
nimi nihanji je bilo očitno po godu tudi 
Vinčecu, bronastemu iz minulega svetov
nega prvenstva in enemu favoriziranih 
tekmovalcev tudi na letošnjem svetovnem 
prvenstvu, ki je potekalo v avstralskem za
livu Fort Philip, katerega je v sila neugod
nih razmerah končal na zanj skromnem 
15. mestu. V regati za medalje pa je svojo 
superiornost potrdil britanec Ben Ainslie 
(na sliki). Drugo mesto mu je zadostova
lo, da je osvojil svoje peto zaporedno SP 
v tem težkokategornem razredu. To doslej 
še ni uspelo nobenemu jadralcu. Največ 
po tri zmage so v zgodovini tega olimpij
skega enoseda uplenili le štirje jadralci, 
legendarni Danec, Paul Elvstrom pa je na 
svetovnih prvenstvih tega razreda uplenil 
“le” dva naslova prvaka sveta.
Nedaleč stran se v istem zalivu odvija tudi 
SP olimpijskega dvoseda 470, v katerem 
tekmovalci tudi niso kaj prida na boljšem 
kar se vetrovnih pogojev tiče. V takih raz
merah sta obe slovenski posadki, Karlo 
Hmeljak in Mitja Nevečny ter Teja in Alja 
Černe, pristali v vrhu druge - srebrne final
ne skupine. Tam sta Hmeljak in Nevečny 
takoj prevzela vodstvo, ki ga imata še pred 
zaključno preizkušnjo, kar pa pomeni 33. 
mesto v konkurenci 95. posadk iz 33 dr
žav. Med 58. ženskimi posadkami, sta po 
dvanajstih preizkušnjah, Černetovi na 32. 
mestu in tretji v srebrni skupini.

POGLED S STRANI
•€x piše:

Žarko Kovačič

Končan je evropski rokometni ples. 
Naše deseto mesto, nekatere zadovolju
je, ponovno pa odpira »stare rane«. Kot 
toliko krat smo tudi tokrat želeli z eno 
tekmo presenetiti in to kar nove evrop
ske prvake. Vsi priznavajo določen 
napredek, kako pa bi bilo ob »boljših« 
pogojih, ostaja vprašanje. Več kot očit
no je, da se odgovorni se vedno preveč 
ukvarjajo z obrobnimi problemi, bistvo 
pa prepuščajo peščici ljudi.
Kvalitete posameznikov še vedno težko 
sestavimo v celoto, ob vsem pa nimamo 
potrpljenja. Ostali, so že ugotovili, da 
brez »časa« pač ne gre. Kaj je državni 
grb, pa je lepo opisal eden od hrvaških 
reprezentatov. Igranje rokometa je moj 
poklic in delo, nastopanje za državno 
reprezentanco pa je najvišja čast. Mor
da malo patetike, vendar pa je to pri
stop, kateri ne more zatajiti.

Vmes so seveda še selektorji, katere se ne 
menjuje ob vsaki napaki ali celo na zah
tevo katerega od igralcev. Upam, da so 
odgovorni dobili dovolj odgovorov in bo 
nadaljevanje bilo uspešno.
Žreb za svetovno prvenstvo nas je obda
ril z reprezantanco Slovaške, morda na
merno? Igranje pri naših južnih sosedih 
bo tako še bolj zanimivo. Splošna ocena 
evropskega rokometa je tokrat bolj skro
mna. Prenatrpan program je sigurno vzel 
nekaj lepote, saj je igranje iz dneva v dan 
zelo naporno.
Tudi žreb pri dekletih nam je bil naklo
njen. V Makedonijo bomo odšli, če bodo 
dekleta boljša od reprezentance Belorusi
je. Nasprotnice so naše že večkrat prema
govale, bega nas le naša nova zasedba. 
Izolski rokometni vsakdan je nekoliko 
razgibala ženska stran. Člansko ekipo je 
ta teden prevzel Igor Poklar in tako preki
nil »vladavino« Borisa Čuka. Kaj in koliko 
tega bo ob danih pogojih lahko spremenil 
Igor je težko napovedati. Še vedno se zati
ka pri denarju, morebitni dobrotnik pa bi 
le nekoliko vse omilil. Najpomembnejše je 
ostati še vedno kredibilen, saj bi izstop iz 
lige vse dodobra zamajal. Govorice o spre
membi tekmovalnega sistema so tudi bla
godejno vplivale na voljo vseh prizadetih, 
tako, da bodo skušali vzdržati.

šSl AVTOCENTER

Sermin 7c, Koper 
Tel: 05/66-31-060 
GSM: 031/667-792

www.bajc.si

Jadranje

Kegljanje

Kix : Izola 8:5 (1:3)
AJDOVŠČINA SC Police, gledalcev 300, 
sodnik Šivic.
Kix: Djukič, Vanceta, Vodopivec 3, Laza
revič, Tanjič 1, Sukanovič 3, Likar, Peljhan
1, Čampa, Kodele, Tancoš, Žgavc. Trener: 
Sandi Likar.
Izola: Štampfer, Janjič 1, Vujič 1, Štajner, 
Vaukman, Ulemek, Hrvatin, Novak, Meš
2, Komprej, Deško, Šarkanj 1. Trener: Mi
roslav Štampfer.
Kljub pritisku Ajdovcev so se gostje s 
strnjeno obrambo in prežanjem na hitre 
protinapade v prvem delu igre dobro zo
perstavili domačinom. Po golu Vujiča in 
izenačenju domačih prek Sukanoviča sta 
pred koncem polčasa Šarkanj in Meš iz 
protinapadov še dvakrat matirala preveč 
statično domačo obrambo. Agresivna in 
bolj odločna igra Kixa je v drugem polčasu 
takoj obrodila sadove, saj so po golih Vo
dopivca izenačili na 3:3. Čeprav so Izolani 
še enkrat prešli v vodstvo, je bilo ključnih 
naslednjih nekaj minut, ko so Ajdovci 
s tremi zapored-nimi zadetki povedli s 
6:4. Po znižanju zaostanka gostov so se 
v končnici igralci Kixa vseeno še dvakrat 
dokopali do nasprotnikove mreže in tako 
zmagali v pomembnem derbiju.

IGOR POKLAR: 
leta 1986 - igralec

Namizni tenis l.SNTL

Arrigoni : Logatec 4:5
V soboto se je pričel spomladanski del pr
venstva v namiznoteniških ligah. Članice 
so igrale prvo tekmo proti ekipi Logatca. 
Tako kot na prvi tekmi, je bil rezultat sko
zi cel dvoboj izenačen, na koncu pa so 
ponovno zmagale gostje iz Logatca. Igral
ke Arrigonija so imele lepo priložnost za 
zmago, saj sta tako Alenka Ačimovič kot 
Kristin Fatorič izgubile po en dvoboj tesno 
2:3. Dve zmagi je prispevala ekipi Kristin 
Fatorič, po eno pa Maja Grizelj in Alenka 
Ačimovič.

2.SNTL-Člani
Arrigoni : Maribor II 5:4
Prvo tekmo drugega dela prvenstva so 
člani igrali proti Mariborčanom in sicer 
doma. V tesni in izenačeni tekmi so bili 
Izolani boljši in so se na ta način oddolži
li za poraz s 3:5 v prvem delu prvenstva. 
Veliko zaslugo za zmago je imel tokrat 
odlično razpoloženi Gregor Vukovič, ki je 
ekipi prinesel vse tri zmage. Po eno zmago 
pa sta prispevala Simon Frank in Kristjan 
Ludvik.
Arrigoni : Muta 4:5
Tudi popoldanski dvoboj proti gostom iz 

Mute je, tako kot že ostala 
dva na ta dan, potek zelo 
izenačeno. Po prvem kro
gu so gostje povedli z 2:1. 
Izolani so nato dvoboj us
peli izenačiti na 4:4. V za
dnji odločilni tekmi je bil 
Verdnik boljši od Kristjana 
Ludvika in zmagal s 3:1. 
Po dve tekmi sta zmagala 
Simon Frank in Gregor Vu
kovič.
Ob koncu lahko povemo, 
da so naše igralke in igralci 
odigrali vse dvoboje zelo 
zavzeto z veliko želje po 
zmagi.in leta 1986 - trener

Izola - Celea Žalec 22:50 (10:23)
Rokometašice Izole so doživele še en hud 
poraz. Razplet tekme je bil napovedan že 
sredi polčasa, ko so gostje imele zaneslji
vo prednost, ki so jo s čvrsto obrambo in 
pogostimi protinapadi do odmora vztraj
no povečevale. Na enak način so v nada
ljevanju podvojile število svojih zadetkov 
in tako Izolanke še bolj zasidrale za dnu 
lestvice. Najboljša strelka pri domačih je 
bila Anja Barič (10). BV

Igor Poklar kot trener zamenjal 
Borisa Čuka
Izolske rokometašice bodo vendarle nada
ljevale prvenstvo! Po odhodu Borisa Čuka 
s mesta trenerja je krmilo ekipe v pone
deljek, 21. januarja, prevzel Igor Poklar, 
ki bo to nalogo opravljal do konca prven
stva. Poklarjeva odločitev je pomembna 
zato, ker bi v primeru njegove zavrnitve 
klub moral izstopiti iz prve A lige. Vzpod
buden je tudi podatek o prihodu pokrovi
telja, ki bo vsaj delno ublažil denarne te
žave kluba. Iskanje novih finančnih virov 
pa kljub temu ostaja, poleg boja za točke 
seveda, prioritetna naloga rokometnega 
kluba Izola.

Odbojka - 2. DOL ženske

M. Sobota : Galeb g. Robotina 
3:1(16,-19,19,11),
Vrstni red - Aliansa 30, Kamnik 28, Tabor, 
Formis Bell po 26, Zreče 23, Mislinja 19, 
Šk. Loka 16, Galeb g. Robotina, Hit N. Go
rica II, Kočevje po 11, M. Sobota 10, Slo- 
ving Epicenter 5.

Rokomet 1. SRL ženske

Futsal
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Match race pred Izolo
V preteklih treh dneh se je na slovenski 
obali odvijalo državno prvenstvo v jadral
nem dvobojevanju, kjer se je pomerilo 9 
posadk - sedem slovenskih, ena italijanska 
ter ženska posadka iz Hrvaške.
Prvi dan je popoldanska burja dodobra 
prepihala regatno polje pred Izolo in na
močila tekmovalce, ki so na topel zimski 
dan jadrali vse do sončnega zahoda. Drugi 
dan je sonce v toplem dnevu zbudilo ne
žen maestral, ki pa ni bil tako vztrajen in 
je “obupal” tik pred koncem serije vsak 
z vsakim. V nedeljo so tekmovalci kljub 
oblačnemu vremenu šli na vodo optimi
stično razpoloženi, a kaj, ko je veter zbral 
dovolj moči le da bi ponagajal tekmoval
cem s sapicami enkrat s severa drugič z 
juga.
Finala tako ni bilo na sporedu, zato sta si 
prvo mesto v odprtem delu prvenstva de
lila Jure Orel (SLO) in Simone Ferrarese 
(ITA), Petra Kliba (CRO) pa je svojo po
sadko pripeljala na sedmo mesto.
Jure Orel je tudi zmagovalec državnega 
prvenstva v jadralnem dvobojevanju, sle
di mu Jon Brecelj s srebrom ter bronasti 
Bojan Rajar.

Kickboxing

GOLDEN GIOVE - PRIČETEK NOVE TEKMO
VALNE SEZONE V KICKBOXINGU
V dveh dneh in sicer 26. in 27.01.2008 je medna
rodni turnir v kickboxingu, znane pod imenom 
GOLDEN GLOVE 2008, privabil več kot 900 
tekmovalcev iz 18 držav, seveda so med pred
stavniki Slovenije, bili prisotni tudi tekmovalci 
kluba KiT iz Izole. Še toliko bolj razveseljujoče 
je, da so izolski tekmovalci posegli po medaljah 
in s tem napovedali, da bodo skušali nadaljevati 
lansko uspešno tekmovalno sezono.
V soboto je na sporedu bilo tekmovanje v light 
contactu, kjer smo v članski kategoriji do 63 kg 
imeli Izdani kar tri predstavnike in sicer Tomija 
PEČARJA, Andreja ŠKERGATA in Dušana LA
MUTA, ter med težkaši, nad 94 kg pa Ranisa 
SMAJLOVIČA. K končnemu uspehu ekipe, sta 
pripomogla tekmovalca do 63 kg PEČAR in LA
MUT, ki sta oba po dveh zmagah klonila šele v 
polfinalu, ter si tako skupno podelila 3. mesto. 
Škergat je izgubil dvoboj s kasnejšim zmagoval
cem te kategorije. Seveda to ni njihov skrajni do
met, predvsem Škergatov in Pečarjev. Pečar je z 
osvojitvijo medalje, pričel tako tudi z uspešnim 
nastopom v članski konkurenci, mladinec Šker
gat pa je pokazal, da se lahko resno računa na 
njega, tudi v letošnji tekmovalni sezoni.

SPET IZBIRAMO NAJPOPULARNEJŠE 
IZOLSKE ŠPORTNIKE
Letos lahko glasujete tudi z SMS sporočili
Telefonska številka je: 040 280 572
Očitno vam je prav glasovanje z SMS 
sporočili najbolj pri srcu, saj smo 
doslej prejeli že več kot 450 glasov 
za različne športnike. Predvsem 
so bili “pridni” tisti mlajši oziroma 
njihovi prijatelji in sorodniki, saj so 
nekateri dobili glasove prav “v valo
vih”. Tudi zato smo se že na začetku 
odločili, da bomo po končanem gla
sovanju posamezne glasove množili 
z ustreznim količnikom glede na 
status posameznega športnika.
Najvišji količnik bodo seveda imeli 
olimpijci oziroma tisti s kategoriza
cijo svetovnega razreda, potem pa 
kategorizirani po vrsti in nato tudi 
ostali glede na njihove rezultate.
Drugače povedano: Naziva najpo
pularnejši izolski športnik ne more 
prejeti vsak začetnik, tudi če prejme 
naj večje število glasov, saj takšen 
izbor ne bi imel nobenega smisla.
Zagotovo pa bodo tisti, ki “dosega
jo” dobre rezultate, ob dobri podpo
ri glasovalcev, prišli zelo visoko.
Poglejmo, kdo je trenutno v vrhu letoš
njega glasovanja.

NAJPOPULARNEJŠI IZOLSKI ŠPORTNIK IN ŠPORTNICA

GLASUJEM ZA ŠPORTNIKA

GLASUJEM ZA ŠPORTNICO

Največkrat ste glasovali za...

Pri dekletih je manj 
kandidatk, največ 
glasov pa so doslej 
dobile: Manuela Hr- 
njič, Natalija Dovč 
in Anja Argenti

Pri fantih ste naj
večkrat glasovali 
za Domena Ste
pančiča, Deana 
Masla in Andreja 
Škergata.

Nedelja je bila rezervirana za tekmovalce v semi 
contactu, kjer je Izolo zastopala 5 članska eki
pa. Glede na to, da je to tekmovanje nekakšen 
uvod v novo tekmovalno sezono in da je bilo na 
tem tekmovanju prisotnih, kar lepo število že 
uveljavljenih tekmovalcev, se je klubsko vod
stvo odločilo, da nekateri tekmovalci nastopijo 
kar v dveh kategorijah. Tako je Jaka HUDALES, 
kljub svoji mladosti, nastopil v kategoriji starej
ših kadetov do 57 kg in do 52 kg. Predvsem v 
slednji je uspešno debitiral in po 3 zmagah pris
pel v finale. Tu je bil žal za točko prekratek od 
Italijana Cimpeana, tako, da se je moral zado
voljiti z odličnim 2.mestom. V kategoriji do 57 
kg je v prvem kolu moral priznati premoč grka 
Konstantinouva, ponovno le za točko. Mladinec 
Andrej ŠKERGAT je tokrat imel svoj dan, prvo 
je nastopil v članski kategoriji do 63 kg, kjer 
šele po treh zmagah nad nasprotniki, moral v 
polfinalu priznati zmago it. tekmovalca Zita. Po
novno je nasprotnik zmagal le s točko razlike, 
kar nakazuje, da 3. mesto Škergata ni slučajno. 
V tej kategoriji je nastopil tudi Dušan LAMUT, 
kateri se je po dveh zmagah moral zadovoljiti s 
5.mestom. V kategoriji do 65 kg je bila ta t.i. toč
ka razlike ponovno usodna za Škergata, v finalu 
se je srečal s hrvatom Lebom, slednji je namreč 
slavil zmago z 9 proti 8, tako da je končno 2. 
mesto pripadlo Škergatu. V najtežji kategori
ji nad 94 kg se je po dveh zmagah v polfinale 
uvrstil Raniš SMAJLOVIČ. Tu je moral priznati 
premoč hrvaškega tekmovalca Samiriča, ter se 
tako zadovoljiti s 3.mestom. V kategoriji do 74 
in 79 kg je nastopil še Andrej VINDIŠ, ki pa se 
je moral v tretjem kolu posloviti od nadaljnje
ga tekmovanja. V obeh kategorijah, v 3. kolu je 
namreč dobil za nasprotnike aktualne prvake, 
vsekakor pa je njegov nastop zadovoljil klubsko 
vodstvo, kot tudi njega samega.

Košarka

LETNIKI 1996/97 GOSTUJOČI V PAZINU
V soboto, 26.1. 2008, se je v Pazinu, v hrvaški 
Istri, odvilo tretje kolo Jadranske lige za letnike 
1996/97. Spodnja tabela prikazuje razpored te
kem in končne rezultate.
Puris Pazin : Pivka 28:40 
Dutovlje : Izola 23:43 
Dutovlje : Pivka 24:39 
Puris Pazin : Izola 25:22
V izolskih vrstah so igrali: Černač Meta in 
Tine, Lipej Patrik, Majerič Jakob, Mavrič De- 
mian, Mittendorfer Martin, Sterchi Damian, 
in Tisnikar Peter. (J.M.)

TURNIR AA ZA LETNIKE 1996/97
V nedeljo, 27.1. 2008, se je okrnjena ekipa KK 
Izola - s T. in M. Černač, Majeričem, Mavričem, 
Mittendorferjem in Sterchijem - prvič pod vod
stvom trenerja Igorja Matiča - odpravila v Novo 
mesto, da bi odigrala dve tekmi drugega kola 
turnirja Alpe Adrija.
KK Izola : Nova Gorica (25:24)
Izenačena igra obeh strani je bila karakteristika 
tekme, v kateri žoga večkrat ni in ni hotela pa
sti skozi nasprotnikov koš, a navsezadnje se je 
sreča le nasmehnila Izolanom, ki so z eno točko 
razlike premagali Novogoričane in se jim tako 
revanširali za izgubljeno tekmo v 1. kolu.
V zadnji tekmi se je vnel hud boj za 1. mesto 
med zmagovalcema, med igralci KK Izola in 
košarkarji iz Šibenika. Izolani so prevladali v 
obrambi, onemogočili dva nasprotnikova naj
boljša igralca v napadu, tako da je nekajkrat 
prišlo do izenačitve rezultata, a je na koncu 
vseeno dolga klop Šibenčanov prevagala zmago 
v njihove roke. Čeprav je Jakob Majerič v zadnji 
sekundi zadel trojko, je sreča ostala na nasprot
nikovi strani. Po doseženem končnem rezultatu 
(Izola : Šibenik - 23:25) so Dalmatinski igralci 
našim košarkarjem čestitali za odlično igro, kar 
jim je bilo v veliko zadovoljstvo in jim vlilo no
vega upanja za vnaprej. (J.M.)

Športni ples

Kvalifikacijski turnir v MTP
V soboto 26.01. in nedeljo 27.01. se je v Radov
ljici v organizaciji Blejskega plesnega studia 
zgodil 1. kvalifikacijski turnir v MTP (moderni 
tekmovalni plesi) - bolj poznan kot show plesi.
V soboto so se člani Plesnega kluba Titty dan
ce pomerili v kategoriji "hop hop male skupine 
člani” v zasedbi: Mirna Veselinovič, Marlena 
Mogorovič, Irena in Neža Vitez, Mateja Udovič, 
Ana Janičijevič, Patrik Razem, rezerva Lara Pa
hor in zasedli 5. mesto, s katerim se je skupi
na kvalificirala na DP 2008. Aleks Šuštar, ki je 
svoje plesno znanje pridobival v PK Titty dance 
in zaradi študija nadaljuje plesno kariero pod 
okriljem novega plesnega kluba Kazina, pa je v 
kategoriji hip hop solo člani dosegel svoj prvi 
rezultat v omenjeni kategoriji, in sicer 6. mesto, 
ki mu je prineslo udeležbo na DP-ju.
V nedeljo sta plesalki Neža Trebše in Eva Ra
dosavljevič, imeli nekaj manj sreče in se bosta 
morali na naslednjih kvalifikacijskih turnirjih v 
svoji kategoriji "hip hop solo mladinke” potego
vati za mesto, ki jima bo omogočilo nastop na 
DP-ju, zato držimo pesti in jima zaželimo srečo

na naslednjem, ki bo 09. in 
10. februarja v Sežani, kjer 
se bo za čim boljši rezultat 
potegovala tudi "mladinska 
hip hop mala skupina”: 
Neža in Maruška Trebše, 
Urška Umer, Katerina Knap 
Okretič, Tina Liza Grlj, Eva 
Radosavljevič, Tina Savič.
V lanskem letu se je večina 
tekmovalcev PK Titty dance 
odločila za premor, zato pa 
v letu 2008 ponovno nasto
pila s polno paro in željo po 
čim boljših uvrstitvah na 
tekmovanjih.
Vse ljubitelje razgibanih ri
tmov vabimo k vpisu v naše 
plesne tečaje, 1. junija 2008 
pa Vas vabimo na ogled 
DRŽAVNEGA PRVEN
STVA V AKROBATSKEM 
ROCK’N’ROLL-U...

Mirna Veselinovič
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Ko ne bo več časa za pripovedovanje 
zgodb bo na svetu zelo dolgčas

Nado Morato v Izoli, Istri in širše na 
Primorskem dobro poznamo, saj je 
za svoje življenjsko delo prejela več 
uglednih priznanj, med drugim tudi 
nagrado Alojza Kocjančiča, ki jo pode
ljujejo najpomembnejšim kulturnim in 
nasploh ustvarjalcem Slovenske Istre.

Nada je zagotovo gonilna sila kul
turnega ustvarjanja izolskega pode
želja, trmasta borka za narodnostno 
zavest in pripadnost, zbirateljica et
nološkega in etnografskega gradiva, 
mentorica, animatorka, organizator
ka in ob vsem tem še plodna avtori
ca številnih pomembnih knjig, tudi 
o izolskem podeželju. Pred dobrim 
tednom je svoji zbirki dodala še 
knjigo z naslovom Kruh in ribe. 
Knjiga je bila prvič predstavljena v 
kulturnem domu v Kortah, o njej sta 
spregovorili izvršna urednica Alen
ka Veber in avtorica Nada Morato, 
mladi iz Kort pa so prebrali nekaj 
odlomkov. V kulturnem programu, 
ki je spremljal tudi otvoritev razsta
ve umetniških fotografij »Duhovno 
življenje v Kortah« izolskega ro
jaka Ljuba Radovca, so sodelovali 
še ženski pevki zbor s Škofij pod 
vodstvom zborovodkinje Marjetke 
Popovski in kortežanska otroška 
folklorna skupina »Usakoščat«, ki 
jo vodi Vesna Vatovec.
Knjiga Kruh in ribe je 32. knjiga 
zbirke Glasovi, ki jo izdaja celjska 
Mohorjeva družba, in je namenjena 
folklornemu slovstvu. V zbirki, ki 
hrani glasove iz različnih slovenskih 
etničnih področij, je avtorica skuša
la zbrati vse, kar se je v zadnjih 50 
letih pripovedovalo na Tržaškem.

S tem se je izpolnila dolgoletna želja 
urednice zbirke dr. Marije Stano
nik, da bi vsaj ena od knjig »dišala 
po morju«. »Da bi Slovenci sploh in 
na celini še posebej ne pozabili, da 
smo tudi pomorski narod in kje je 
(bilo) zares slovensko morje.
Prav Nada Morato me je prva pouči
la o tem,« je v uvodu knjige zapisala 
urednica zbirke.
Zanimivo je, da so knjigi sprva na
meravali dati naslov »Dih po mor
ju«, vendar jih je nekdo s tem naslo
vom prehitel, zato so se odločili za 
novi naslov, ki spominja na sveto
pisemski »kruh in vino«. Knjiga je 
nastajala kar pet let.
Nada Ravbar, poročena Morato, je 
bogastvo kulturnega izročila črpa
la iz krajev, kjer je preživljala svoje 
otroštvo. Rodila se je v Repentabru 
nad Opčinami, v njeni družini je 
bilo veliko izobražencev, rada je 
prisluhnila zgodbam, ki so jih pri
povedovali ljudje, in si jih zapisova
la. Pri iskanju zgodb, ki še vedno ži
vijo med ljudmi, ji je pomagalo kar 
300 zapisovalcev.

Zbrano gradivo v obsegu 500 stra
ni je napisano v narečju in izvira z 
območja od Bržanije prek Trsta do 
Soče. Posamezniki, pa tudi šolarji in 
njihovi učitelji, so zapisovali sloven
ske zgodbe in pripovedi iz Boljun- 
ca, Doline, Nabrežine, Mačkovelj, 
Bazovice, Repentabra, Proseka, De
vina, Barbane in drugih slovenskih 
krajev.
Knjiga je razdeljena na osem po
glavij, v prvem poglavju so zbrane 
pravljice, v drugem najdemo stra- 
šljivke, tretji del je namenjen razla
galnim zgodbam in legendam, v 
četrtem delu so zbrane zgodovin
ske pripovedi, v naslednjih pa so
cialne, anekdotične in etnološke. 
Na koncu so smešnice, po besedah 
Nade Morato zato, »da se boste 
nasmejali«. Knjigo je ilustrirala in 
opremila z zemljevidom slovenskih 
naselij na Tržaškem Irena Romih, 
zahteven jezikovni pregled nareč
nih besedil pa je opravila mag. Luč
ka Abram.
Bogati smo zaradi tega, kar damo. 
Nada Morato nam je ob svojem 
visokem življenjskem jubileju po
darila dragoceno delo. Želimo ji še 
veliko ustvarjalnih trenutkov, idej 
in moči za novo pisanje, za to da 
se naša dediščina ne izgubi, ampak 
ostane za vedno.

Barbara Dobrila

Železniki: Cetorani so 
držali dano besedo

fCruh in ribe
hficfaRm'ù'ar Inorato

Še dve novi izolski knjigi
Mestna knjižnica Izola 

vabi na predstavitev knjige

Franeta Goljevščka 
“Modrina nad Maricelom”,

v četrtek, 31.1.2008, ob 19. uri 
v čitalnici MK Izola.

SREČANJA 
V PIRANU
Življenjske pripovedi prebivalcev Pirana

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA 
vabi na predstavitev knjige

»Srečanja v Piranu«,
v sredo, 6.februarja 2008, ob 19. uri 

v čitalnici Mestne knjižnice Izola

Gradivo je zbrala in uredila etnolo
ginja in knjižničarka v Mestni knjiž
nici Izola, Špela Pahor.
Knjiga prinaša 23 življenjskih zgodb 
nekdanjih in sedanjih Pirančanov 
in je lep prikaz, kako so se z živ
ljenjem v Piranu njegovi prebivalci 
spoprijemali nekoč in danes. 
Pogovor z avtorico bo vodila Piran- 
čanka , Sadhvi Savitri Puri, magistra 
zgodovine.

V sredo, 13. januarja se je ekipa Društva 
za kulturo, šport in razvoj vasi Cetore 
odpravila v Železnike. Spremljala nas je 
gospa Petra, koordinatorka iz župnijske 
karitas.

S predstavniki iz Železnikov smo bili 
dogovorjeni da se dobimo v vasi Stu
denc. V tej vasi namreč živi družina 
Bogataj, ki so ji septembrske poplave 
zalile vse bivalne prostore. 
Cetoransko društvo je namreč na 
decembrski prireditvi z naslovom 
“Dedek mraz prihaja na podeželje” 
zbralo 1.100,00 Eurov prispevkov za

poplavljenee v Železnikih, v akcijo pa 
so se vključile osnovne šole, vrtci in 
posamezniki, ki so prispevali z izdel
ki pa tudi z zbiranjem denarja v svojih 
razredih.
Posebna zahvala gre tudi podjetju 
STREET TOUR (ga. Citi in g. Srečku), 
ki sta že drugo leto sponzorirala pre
voz članov našega društva. Lani smo 
šli s pomočjo do Zavrč pri Ptuju letos 
pa v Železnike. Iskrena zahvala tudi 
vsem ostalim, ki ste pripomogli k 
temu, da smo družini Bogataj iz Žele
znikov pomagali pri obnovi njihovega 
doma.

Aleksandra Petaroš
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Četrtek, 31. januar 2008
Mestna knjižnica Izola- ob 19.00

vabi na predstavitev knjige
Franeta Goljevščka

“Modrina nad Maricelom”
v četrtek, 31.1.2008, ob 19. uri v čitalnici Mestne knjižnice Izola .”

Kino Odeon
ob 18.00 V dolini smrti - In the Vallev of Elah Režija: Paul Haggis 

ob 20.30 Transilvanija - Transylvania Režija: Tony Gatlif

Petek, 1. februar 2008
Kino Odeon

ob 18.00 V dolini smrti - In the Vallev of Elah Režija: Paul Haggis 
Ob 20,30 Transilvanija - Transylvania Režija: Tony Gatlif

Sobota, 2. februar 2008
Kino Odeon

ob 18.30 Transilvanija - Transylvania Režija: Tony Gatlif 
Ob 20.30 V dolini smrti - In the Vallev of Elah Režija: Paul Haggis

Nedelja, 3. februar 2008
Kino Odeon

ob 18.00 V dolini smrti - In the Vallev of Elah Režija: Paul Haggis 
Ob 20.30 S KLJUČI V ŽEPU - Le Chiavi di casa Režija in scenarij: Gianni Amelio

Ponedeljek, 4. februar 2008
Koprska ulica 30 - od 16.00 do 19.00

“KAKO SEM SE RODILA
delavnico vodi lutkar Dare Brezavšček

Kino Odeon
ob 18.00 V dolini smrti - In the Vallev of Elah Režija: Paul Haggis 

Ob 20,30 S KLJUČI V ŽEPU - Režija in scenarij: Gianni Amelio

Torek, 5. februar 2008
Kulturni dom Izola - ob 9.00

Izolske osnovne šole se predstavijo
Kino Odeon

ob 18.00 V dolini smrti - In the Vallev of Elah Režija: Paul Haggis 
Ob 20.30 S KLJUČI V ŽEPU - Režija in scenarij: Gianni Amelio

Sreda, 6. februar 2008
Koprska ulica 30 - od 16.00 do 19.00

“SEM ŽE SHODILA
delavnico vodi lutkar Dare Brezavšček 

Korte - ob 18.00

USAKUŠČAT
predstavi se dramska in pevska skupina podružniče OŠ V. Šmuc

Kino Odeon
ob 18.30 S KLJUČI V ŽEPU Režija in scenarij: Gianni Amelio 

Ob 20.30 V dolini smrti - In the Vallev of Elah Režija: Paul Haggis

Četrtek, 7. februar 2008
Kulturni dom Izola - ob 20.00

KONCERT SKUPINE VRUJA
Javni sklad RS za kulturne dejavnosti Območna izpostava Izola Koprodukcija:: Center za kulturo, Sport in prireditve Izola 
Vruja je glasbena skupina, ki nadaljuje tradicijo glasbenih skupin iz slovenske Istre, katere so v zadnjih 
desetletjih pustile globoko sled v poznavanju in popularizaciji glasbenega izročila Istre. Ime skupine je di- 
alektalnega izvora in pomeni izvir, studenec. Ansambel je začel delovati marca leta 2001 in je že sodeloval 
na nekaterih največjih festivalih pri nas (Druga Godba, Mediteran festival), v Italiji (Folkest) in v Avstriji. 
Leta 2002 je skupina izdala svoj glasbeni prvenec - prvo zgoščenko. Vruja izvaja plese in instrumentalno 
ljudsko glasbo istrskega polotoka, pri tem ostaja zvesta tradicionalnim glasbilom (mih, sopele, škent, 
bajs, rimonika, klarin, šurle), katera kombinira z glasbili kot so kitara, mandola, flavte, dude in na ta 
način ustvarja glasbeno podobo po svoji zamisli in navdihu.
S skupino Vruja bo v Izoli nastopil tudi Dario Marušič.

Kino Odeon
ob 18.30 ČEBELJI FILM - Bee movie Režija in scenarij: Steve Hickner, Simon J. Smith 

FILM JE SINHRONIZIRAN V SLOVENŠČINO !
Radoživi Barry se po končani čebelji univerzi nikakor ne more sprijazniti z mislijo, da bo vse živ
ljenje zgolj nabiral med, zato prekrši najosnovnejše čebelje pravilo in se odpravi v mesto med ljudi. 
Po številnih nesporazumih se spoprijatelji s prijazno cvetličarko Vanesse, a kmalu zgrožen ugotovi, 
da so prav ljudje tisti, ki čebelam nenehno kradejo med. Odloči se tožiti človeštvo, kar ima usodne 
posledice tako za svet čebel, kot tudi za njegovo prijateljstvo z Vanesse.

Ob 20.30 PETELINJI ZAJTRK Režija in scenarij: Marko Naberšnik 
Igrajo: Primož Bezjak, Vlado Novak. Pia Zemljič, Dano Varga, Janez Škof. Severina Vučkovič. Davor Janjič. Miloš Battelino

Galerija Alg3 / Kristanov trgi

Na ogled in v prodaji so različni izdelki ( ročna dela )

“Brčink” -brkinskih žensk.
Prireditev je humanitarnega značaja, saj bo ves izkupiček od 
prodaje namenjen “Rdečim noskom “ - Društvu za pomoč bol
nim otrokom.
( od 24.1. do 6. 2. 08 )

V četrtek, 7.2. ob 19.00 bo v Galeriji Alga otvoritev razstave - 
TIHOMIR MAKOVEC, Slovensko morje - podvodni svet v fotografiji

Galerija Meduza Koper
IŠTVAN IŠT HUZJAN 
Risbe in postavitev v prostoru
Otvoritev razstave v petek, 01. februarja 2008, ob 19. uri
1. - 27. februarja 2008

_

Franca Franceschi) a CHIANTI
Galerija Loža Koper DARE bir$a -
18. januar - 9. marec 2008

Slike

§3l6rÌj3 INSULA SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05/641 53 03

Sr ■ ■t
Galerija M6duza 2 Fructus ignis - Delo meseca

Gea Tanja Rusjan
Galerija Krajcar z 
slike stara Istra h;.

Mestna galerija Piran
Triptihi
ANDRAŽ ŠALAMUN
Trajanje razstave do 4. 2. 2008

Svetilnik-kulturni informator za mlade
V želji, da najmlajšim obiskovalcem gledališča ne ponudimo le domačih in 
gostujočih predstav slovenskih gledališč, so se v Gledališču Koper odločili 
za izdajo nove publikacije namenjene otrokom prve in druge triade deve
tletke. Poimenovali so jo SVETILNIK in jo podnaslovili Kulturni občasnik 
za mlade zanesenjake. K oblikovanju njene vsebine so na pobudo kopr
skega gledališča pristopili še Obalne galerije Piran in Pokrajinski muzej Ko
per, pri izdaji pa sodelujejo vse tri obalne občine.
SVETILNIK, nov „časopisek“ za kulturo za otroke, bodo izdali ob kultur
nem prazniku, v Trubarjevem letu in letu medkulturnega dialoga, predsta
vili pa ga bodo v petek v koprskem gledališču.
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V KNJIŽNICI SE DOGAJA

Kozmetika je lahko hrana a 
je lahko tudi zelo strupena
Borza znanja, ki v Mestni knjižnici Izola domuje že 10. leto, je v četrtek, 24. januarja, v sodelovanju s dolgo
letno članico Borze znanja Katarino Wohinz in v sklopu predavanj V skrbi za zdravje pripravila predavanje o 
naravni kozmetiki oziroma o tem, kaj naj bi le-ta bila. Predavanje je izpeljala Mirjam Mihelčič Korez, diplo
mirana biologinja, priznana slovenska umetnica ličenja in strokovnjakinja za naravno lepoto in kozmetiko.
Da nam ni vseeno za svet, v katerem živimo, še 
manj pa za naše zdravje, kaže dejstvo, daje zani
manje za »bio« oz. »naravne« izdelke strmoglavo 
narašča. Ljudje želimo biti čim bolj ozaveščeni, 
od tega, da vemo, kaj damo v usta do tega, kaj 
si damo na kožo.

Tukaj pa se nam samo po sebi poraja zanimi
vo vprašanje, in sicer zakaj si tistega, kar si 
vsakodnevno tremo v kožo, ne upamo pojesti? 
Koža je naš največji organ in zavedati se mo
ramo, da je sposobna vsrkati vse, kar damo 
nanjo, je uvodoma povedala Mirjam Mihel
čič Korez. Izbira izdelkov označenih z »bio« 
ali »naravno« je čedalje bolj pestra, vendar 
kako zares vedeti, ali napisi na embalaži res 
govorijo o neoporečnosti njegove vsebine? 
Treba se je izobraziti, svetuje ga. Mihelčič Ko
rez. Tudi najdražje kreme svetovno znanih za- 
namk ne zagotavljajo neoporečnosti! Biološki 
kozmetični izdelki morajo izpolnjevati veliko 
strožje standarde, kot veljajo za običajne koz
metične izdelke. Ti standardi jamčijo spošto
vanje okolja v celotni proizvodni verigi in po
zitiven odnos do naravnih sestavin najboljše 
ekološke kakovosti.
Poznamo kar nekaj standardov oz. klasifika
cij, po katerih se podeljuje znak za biološki 
kozmetični izdelek. Med najbolj znanimi so 
Ecocert SAS, Òko test, ki ga priporoča isto
imenska revija ter Certifikat BDIH za kon
trolirano naravno kozmetiko, ki predpisuje, 
da mora biti naravna kozmetika narejena iz 
testiranih biološko pridelanih zelišč in olj, ne 
sme vsebovati sintetičnih konzervansov, sin
tetičnih dišav ali barvil in ravno tako ne pa
rafina, silikonov ali petrokemičnih derivatov, 
biti mora 100% odišavljena s čistimi eterični
mi olji, dermatološko testirana, brez živalskih 
sestavin in ne testirana na živalih, vsi vmesni 
proizvodi in embalaža morajo biti ekološko 
razgradljivi in še za konec sestavine ne smejo 
biti gensko spremenjene.
Predavateljica je poudarila, da naravna 
kozmetika absolutno ne vsebuje umetnih 
sestavin, vendar ni nujno, da so vse umetne 
sestavine strupene in da so izdelki, ki jih 
vsebujejo zdravju škodljivi.

Na www.theorganicpharmacy.si si lahko 
preberete obsežni slovarček kancerogenih 
ter drugače škodljivih sestavin, v grobem 
pa se je pametno izogibati sledečim (lahko 
si izdelate »plonk listek« kot pripomoček 
pri naslednjem nakupu): Paraben (methyl- 
paraben, propyilparaben, isoparaben in 
butylparaben), Phalates, Sodium Lauryl 
Sulphate (SLS), Propylene Gliycol (PG), 
Butylene Glycol, Isopropyl, Imidazolidinyl 
urea and DMDM hydranotion, Petrolatum 
& Minerai Oil, Paraffin wax/oil, Alcohol in 
(POZOR) Fluoride

Globalni nateg s fluorom
Prav posebno poglavje znotraj teme o naravni 
kozmetiki si zasluži ravno fluor. Vsi pozna
mo geslo “Fluor proti kariesu” in že desetle
tja vneto kupujemo zobne paste z vsebnostjo 
fluora v iskreni želji, da si ohranimo zdrave 
zobe. Ne zavedamo pa se, da smo s tem po
stali predmet globalne manipulacije, ki jo 
nad nami izvajata kemijsko-farmacevtska 
industrija ter oglaševalci. Prvo, kar je zelo 
pomembno vedeti in kar nam bo osvetlilo 
prikrito ozadje te manipulacije, je, da je spo
jina natrijev fluorid stranski produkt proi
zvodnje aluminija. Kampanja s fluoriranjem 
je dosegla tudi to, da so začeli fluor nameno
ma dodajati celo v javne vodovode! Podatki 
WHO-ja govore, da imajo prebivalci Finske 
in Norveške najmanj kariesa, kljub temu, da 
fluorohisterija ni prešla meje teh držav. In 
kakšne so »dobrobiti« fluoriranja? Najbolj so 
ogroženi otroci, ki uporabljajo s fluorom 
“obogateno” zobno pasto. Patološke spre
membe ledvic nastajajo že pri koncentraciji 
fluora, manjši kot 100 ppm. Najnovejše štu
dije so do fluora še bolj neprizanesljive. Že 
koncentracije 1 ppm fluora povzročajo spre
membe kromosomov in zavirajo reparatorne 
mehanizme DNA. Fluor je že od leta 1981 
dokazano kancerogen in mutagen. Obi
čajni spojini fluora, ki ga vnašamo v telo v 
želji, da preprečimo nastajanje kariesa, sta 
natrijev fluorid in hidrofluorosilicijeva kisli
na. Obe spojini pa sta celo bolj strupeni kot 
svinec in le malo manj od arzenika!

Njuno toksično delovanje je uperjeno pred
vsem v uničevanje življenjsko pomembnih 
funkcij encimov. Dokazano je, je dejala Mir
jam Mihelčič Korez, da smo z redno uporabo 
zobnih past s fluorom bolj manipulativni.

Predavanje o naravni kozmetiki je bilo zago
tovo dobra učna ura, saj smo se udeleženke 
»naučile«, da naravna kozmetika povsem 
enakovredno služi negi in ohranjanju lepote 
celega človeka s takšnimi sestavinami, ki so 
pridobljene iz narave in ki so prijazne tako 
človeku kot naravi. To je tudi kozmetika, ki 
naj bi vzpodbudila naravne naloge kože, ne 
pa nadomestila njenih fizioloških procesov. 
Ti izdelki nudijo nežnejšo in celotnejšo nego 
in so pomemben dodatek k zdravju kože (in 
zob) v vseh letih. Kot primer dobre prakse 
smo se seznanili z nekaterimi izdelki iz linije 
Logona in Sante, obe s certifikatom BDIH.
Na željo številnih navdušenih obiskovalk bo 
Mirjam Mihelčič Korez v spomladanskem 
terminu predstavila prednosti naravne deko
rativne kozmetike ter svoje zanje iz umetno
sti ličenja tudi demonstrirala na praktičnih 
primerih.

Ksenija Orel

Društvo invalidov Izola
Obvešča vse člane Društva invalidov Izola, da bo ZBOR ČLANOV

V SOBOTO, DNE 2.2.2008 S PRIČETKOM OB 16. URI

v Gostinski in turistični šoli Riviera Izola

V fotografije ujeta 
narava Roka Dolničarja
V mesecu februarju izolska mestna knjižnica vabi na razstavo 
umetniških fotografij iz cikla Utrinki iz narave avtorja Roka Dolni
čarja, fotografa, ki se ukvarja predvsem z naravoslovno fotografijo.
Rok Dolničar je diplomiral na inštitutu za 
profesionalno fotografijo v New Yorku, kjer je 
prejel tudi dve nagradi za nadpovprečne foto
grafske projekte. Ena izmed njegovih fotogra
fij je bila uvrščena v študentski knjižni arhiv.

V Sloveniji je razstavljal v Tehniškem 
muzeju Slovenije v Bistri pri Vrhniki v 
sklopu Geinega prvega fotografskega 
natečaja Svet je tvoj. Razstavljal je tudi 
v Lekovi galeriji v Ljubljani, kjer je pri
kazal del Krajinskega parka Sečoveljskih 
solin v različnih časovnih obdobjih in 
pridelovanje soli na tradicionalni način 
v zadnjih šeststo letih. Njegova želja je 
bila predstaviti javnosti ta čudoviti biser 
naše dežele. Razstava je potekala v okvi
ru Tedna otroka na prireditvi Družine se 
predstavijo, ki jo je organizirala Zveza 
prijateljev mladine Slovenije.
S fotografsko razstavo je tudi podpiral 
Unichemov projekt Ekološko vrtnarje
nje, ki je potekalo po Mercatorjevih in 
Merkurjevih hipermarketih po Slove
niji. Razstavo je uradno odprl vrhniški 
župan na tradicionalnem dnevu odprtih 
vrat na sedežu podjetja Unichem d.o.o v 
Sinji Gorici.
Svoje delo Črni trn je razstavljal - kot 
piransko fotografijo meseca - v najbolj 
zahodno ležeči cerkvici Marije zdravja 
v Sloveniji, na Punti v Piranu, ki je tudi 
najbolj zahodna točka naše dežele,
Udeležil se je treh mednarodnih foto 
extempore v Novigradu na hrvaškem, ki 
so potekala od 27. do 30. septembra 2007 
(glej www.comunita-cittanova.hr), na 
katerih je sodelovalo 84 fotografov.
Sodeluje z revijo Kalia, pri kateri je bil 
predsedujoči član strokovne žirije njene
ga prvega fotonatečaja, ter z revijo Gaia, 
pri kateri fotografira za njeno naslovni
co.
Med ostalim je član fotografskega kluba 
E-fotografija s sedežem v Ljubljani ter 
Društva popotnih fotografov in fotore
porterjev Slovenije prav tako s sedežem 
v Ljubljani.

Rok je tudi član Fotografskega kluba Be- 
senghi, ki deluje kot sekcija pod okriljem 
skupnosti Italijanov Pasquale Beseng- 
hi degli Ughi s sedežem v Izoli. Deluje 
tudi v UFI - Udruga fotografa Istre s se
dežem v Novigradu na Hrvaškem (www. 
ufi-istra.com), kamor je bil povabljen k 
sodelovanju..
Je član severno ameriške naravoslovne 
fotografske zveze NANFA (www.nanpa. 
org), ki se zavzema za ohranjanje narave 
preko fotografskega medija. »Tudi sam 
sem v fotografiranju naravoslovnih mo
tivov našel višji pomen: osveščanje jav
nosti o neprecenljivi vrednosti naravne
ga habitata, na katerega človeštvo pogo
sto pozablja«, pravi. Njegove fotografije 
vsebujejo nianso umetniškega pridiha. 
Vzroke za to najdemo v Rokovem ču
tenju in pogledu na naravo, ki jo vedno 
intenzivno doživlja.
Rok je zelo ponosen na svoje dosežke in 
talent, ki ga bo še naprej z vztrajnostjo 
in veseljem razvijal. Njegov moto je: Na

rava je zakon ! Špela Pahor
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Pust bo tokrat v rokah
Društva prijateljev mladine
Pust je bil nekoč velik izolski praznik. Starejše generacije pri
povedujejo o množičnem pustovanju v šestdesetih letih, pa 
o še kar množičnem v osemdesetih letih, malo pa je dobil na 
popularnosti spet v zadnjih treh letih.
Za nekakšno oživljanje pusta v Izoli so 
poskrbeli mladi s podeželja, ki so se or
ganizirali in prišli v mesto ter na ta na
čin obnovili običaj pustnega sprevoda 
skozi Izolo. Podeželska društva so bila 
tista, ki so prevzela vajeti organizacije 
pustovanja, letos pa se jim pridružuje 
še izolsko društvo prijateljev mladine.

V sodelovanju z občino Izola so se 
odločili za organizacijo nedeljskega 
pustovanja za otroke in odrasle maš
kare. Tokrat so otroški del postavili 
v rokometno dvorano v Kraški ulici, 
kjer bodo otroci imeli obilo zabave 
s čarovnikom in plesno animatorko, 
potem pa se bodo, skupaj z odrasli
mi maškarami, odpravili proti Man- 
ziolijevemu trgu.
Na trgu bo osrednja pustna slove
snost, kjer bodo maškare izbirale 
pustnega župana, za zabavo pa bo 
skrbel Vlado Jeremič s svojimi Re
ševalci, pomagal pa mu bo tudi Mi- 
chelle, ki bo skrbel za plesne ritme, 
tako da bo vzdušje pustu primerno.
V primeru dežja bo seveda celotno 
pustovanje potekalo v športni dvo
rani, vendar pa vsaka sapica ne bo 
zmotila maškar, saj morajo vendar 
pregnati zimo.

DRUŽENJE TREH IZOLSKIH 
OSNOVNIH ŠOL V ZNAMENJU 
KULTURE IN PUSTA
V torek, 5. februarja, bo potekalo 
druženje učencev OŠ Vojke šmuc, 
OŠ Livade in SE Dante Alighieri.
V dopoldanskem času se bodo učen
ci srečali v Kulturnem domu, kjer se 
bodo predstavili z zanimivimi kul
turnimi točkami. Sledila bo pustna 
povorka po starem mestnem jedru, 
s postankom na Manziolijevem 
trgu. Maske boste lahko občudovali 
med 11. in 12. uro.
Vabljeni.

NEDELJA 3.2.2008 

14.00-16.00
OTROŠKO PUSTNO RAJANJE
V DVORANI V KRAŠKI ULICI
SODELUJETA STEN VILAR IN PLESNA ANIMATORKA ALEKSANDRA

16.30-19.00
PUSTOVANJE NA MANZIOLIJEVEM TRGU
-IZVOLITEV PUSTNEGA ŽUPANA
-ZABAVALI BODO VLADO JEREMIČ + REŠEVALCI IN MICHELLE

V PRIMERU DEŽJA SE CELOTNO PUSTOVANJE ODVIJE V DVORANI V KRAŠKI

...in pomlad lahko pride!

Organizacija: Občina Izola, Društvo prijateljev mladine Izola

delfin . .°° ° pustovanje
v soboto, 02. februarja in 
torek 05. februarja 2005

s ponudbo bogate pustne večerje.

Najlepše posamične in skupinske maske 
bodo v soboto bogato nagrajene.

Za dobro razpoloženje bo igral 
ansambel Otavia Brajka.

Pridite, veselo in zabavno bo.

Javno mnenje, kot ga 
razume internet
Na Mandračevi spletni strani objavljamo različne ankete, ki 
imajo dober odmev in zanimive rezultate.
In zato, da te ankete ne bodo same 
sebi namen, smo se odločili, da bomo 
objavili nekaj rezultatov in posledič
nih razmislekov na različne teme. Pa 
začnimo.

Naša prva anketa se je seveda opirala na 
našo spletno stran in je zato tudi dokaj 
nezanimiva, že naslednja pa je zadevala 
ključni izolski dogodek, Ribiški praznik. 
In velika večina spletnih glasovalcev je 
ugotovila, da smo končno doživeli Ribiš
ki praznik po okusu Izolanov. Teh je bilo 
30. 10 vas je ugotovilo, da je bilo v redu, 
čeprav bi lahko bilo bolje, kakšen bralec 
je pogrešal harmoniko, nek drugi pa se ne 
spomni dosti, a se je očitno zabaval.
Na naslednji ankete ste izrazili svoje mne
nje glede našega, zdaj že znamenitega, 
neprofitnega bloka. In tukaj se je javno 
mnenje kar razlikovalo od odločitev ob
činskega sveta. Večina (39), vas je prepri
čanih, da bi morala biti Občina vsem za 
zgled, ter naj zadevo rušijo. Nekaj manj 
(32) se vas je odločilo, naj ta blok vendarle 
stoji, a le pod pogojem, da bodo vsa stano
vanja neprofitna. Šest glasovalcev meni, 
da blok sploh ni presegal gabaritov, dva pa 
sta mnenja, da gre tu za skupno dobro ter 
da naj kar ostane.
Zanimiva je bila tudi delitev mnenj glede 
DARS-ovega predloga za spremembo vko
pane hitre ceste čez Pivol. 31 internetnih 
anketirancev je prepričanih, naj Občinarji 
sprejmejo ta predlog, pa čeprav bi to po
menilo, da bi se gradnja ceste še dodatno 
zavlekla. 28 vas je že sitih vsega, in bi 
samo radi videli, da cesto končno zgradi
jo, 9 vas je bilo mnenja, da nobeden od 
pripravljenih predlogov ni primeren.
V anketi z naslovom:”Ali v izolskem ob
činskem svetu obstaja opozicija”, ste bili

že skoraj nostradamusovski, in ugotovili, da 
ja, obstaja. 33 vas je bilo tega mnenja, le 7 jih 
je prepričanih, da je ni, štirje je niso opazili, 
7 pa vas meni, da obstaja ter da igra karte z 
Elvisom na Marsu.
Kar se pa tiče naših mestnih oljk, jih je kar 
62 glasovalo, da so jim všeč, 11 vas meni, da 
ne sodijo v ta prostor, 15 bi raje prepustili 
oceno krajinarjem, trije pa jih še niste opa
zili.
In kako bi porabili 500.000 proračunskih 
evrov? skoraj 50%, torej 45 bi s tem denarjem 
polepšalo naše mesto, 20% bi jih namenilo 
v nakup nekaj socialnih stanovanj in 10% bi 
jih vložili v šport. Za mladino, kulturo in te
rapevtske skupnosti pa bore malo (skupnih 
12%). Zanimivo je, da vas je 6 glasovalo za 
to, da bi jih porabili za nakup božičnih daril 
svetnikom.
Kaj pa Veseli december? Spet je bilo vse ize
načeno. 30% vas je ugotovilo, da tako vesel 
pa še nikoli ni bil, 33% da je bil ravno prav 
vesel, 28% da je bil vesel za se zjokat. Ostali 
ste pa le še čakali konec tega "veselja”.
In končno, zadnja, kar zanimiva anketa. Za
nimiva zakaj? Zaradi nekako nepričakovane
ga rezultata seveda. Vprašanje je bilo prepro
sto: “Kaj menite, da bi komunalni privezi 
morali biti?”. In jasno, pričakovali smo, da 
bo naš že svetovno priznani lokalpatriotizem 
ponovno prevladal. A glej ga zlomka, s 76 gla
sovi je zmagalo mnenje, da smo po ustavi vsi 
enaki, ter da so to privezi, ki pripadajo vsem. 
Le 59 pa vas je ugotovilo, da so to privezi, ki 
bi morali biti namenjeni izključno Izolanom. 
Kaj nam povedo ti rezultati? No, nedvomno 
podatek, da Mandrač očitno ne spremljajo le 
domačini, saj dobro poznamo “naše” mnenje 
glede te problematike. Toda to ima tudi pozi
tivno plat: namreč, že s tem, ko “vikendaš” 
spremlja dogajanje v našem mestu, ga lahko 
imamo za nekoliko bolj “našega”.

AM



m/mtom/m: 14
IZ IZOLSKEGA VSAKDANA

Četrtek, 31. januar 2008, št. 743

Kozerija

Mandračev svetični kodeks
Mandračev svetični kodeks je namenjen izolskim občinskim svetnikom za boljše medsebojno spo
razumevanje in razumevanje. Z njegovo uporabo bi se lahko izognili nekaterim nesporazumom in 
posledično tudi občinski politični krizi. Občinski svet bi ga lahko sprejel kot prilogo kodeksu, ki bo 
kot pobuda prišel na dnevni red ene od naslednjih sej OS. Uporaba svetičnega kodeksa je prepro
sta in vsem razumljiva, manjka le italijanska verzija, ki pa je trenutno še v delu.

Lepa beseda lepo (svetniško) mesto najde.
By: Darjan Gorela

Nepravilno: Gospod Mulec, na občino hodiš samo gledat mojo tajnico 
Pravilno: Gospod Mulec, tajnico lahko gledate, le tikati je ne smete.

Nepravilno: Gospod Župan, očitno delate stvari pod mizo
Pravilno: Gospod Župan, odlično delate za mizo, morali bi seje bolj držati.

Nepravilno: Gospod Zadel, odkar ste na občini so vse črne gradnje postale legalne. 
Pravilno: Gospod Zadel, odlično se borite proti tistim, ki bi želeli očrniti naše mesto.

Nepravilno: Gospod Krebelj, očitno je da ste pod vplivom gospoda Popoviča 
Pravilno: Gospod Krebelj, ali ste pod vplivom ponudbe lokalov gospoda Popoviča.

Nepravilno: Gospod Grad, na občini zaposlujete vse več in več ljudi.
Pravilno: Gospod Grad, menda vam dobro uspeva, da ob vsaki novi zaposlitvi dobite dve 
odpovedi prej zaposlenih.

Nepravilno: Gospod Vitezica, namesto palm in grmovnic raje glejte ženskam med noge. 
Pravilno: Gospod Vitezica, obnašajte se, kot da so palme in grmovnice samoplačniške.

Nepravilno: Gospod Brezavšček, denar namenjen KT1 ste porabili za predvolilno kampa- 
nijo stranke Mladi za Izolo
Pravilno: Gospod Brezavšček, ne ve se še, kje ste porabili denar namenjen KT1.

Nepravilno: Gospod Simonovič, očitno na vaše glasovanje vpliva še kaj drugega kot le 
svobodna volja.
Pravilno: Gospod Simonovič, na vaše glasovanje vpliva izključno svobodna volja, a ne vaša.

Nepravilno: Gospod Sau, vedno ste se pridružili zmagovalcem volitev.
Pravilno: Gospod Sau, vedno ste bili zmagovalec volitev.

Nepravilno: Gospod Grad, očitno imate v občini lastne interese.
Pravilno: Gospod Grad, očitno imate interese v lastni občini.

Nepravilno: Gospa Pečanova, očitno vam odstavitev vašega moža ne gre v račun.
Pravilno: Gospa Pečanova, očitno vam odstavitev vašega moža veča račune

Nepravilno: Gospod Župan, dajte jajca na mizo.
Pravilno: Gospod kirurg, pristavite moda, pripravil bom skalpel...

Nepravilno: Krebelj, v kateri stranki si ti?
Pravilno: Krebelj, v katerem podjetju si ti?

Nepravilno: Gospod Piantoni, zakaj ste proti terapevtski skupnosti Drevo življenja?. 
Pravilno: Gospod Piantoni, tudi mi vemo, da drevo življenja nikoli ne zraste višje kot dva metra.

Nepravilno: Gospod Skok, celotno izolsko mladino ste uspeli zreducirat na nekaj svojih prijateljev. 
Pravilno: Gospod Skok, nekaj svojih prijateljev ste uspeli zreducirat na celotno izolsko mladino.

Nepravilno: Gospa Bakija, z vašimi dekolteji provocirate opozicijo 
Pravilno: Gospa Bakija, z vašimi dekolteji spodbujate opozicijo

Nepravilno: Gospodična Zeličeva, vi ste zgolj okras opozicije 
Pravilno: Gospodična Zeličeva, vi ste pravi okras opozicije

Nepravilno: Gospod Samotorčan, nehajte nas utrujat s temi tuneli.
Pravilno: Gospod Samotorčan, predlagajte raje kak mostiček...

Nepravilno: Gospod Gobbo, niste več na oblasti.
Pravilno: Gospod Gobbo, niste še na oblasti.

Zlata poroka pri Carpenettijevih
Pred petdesetimi leti sta se vzela Angelika in Duilio Carpenetti. Ona je 
bila iz Topolovca in je bila Šavletova, on pa Izolan “puro sangue", rojen 
v Simonovem zalivu, tam kjer živijo Carpenettijevi še danes. Spoznala sta 
se zelo mlada. Bila je prva in zelo mlada, najstniška ljubezen in seveda je 
bil vrag v hiši, zato sta kar zbežala od doma in se malo kasneje poročila ter 
živita v slogi in razumevanju še danes. Angelika je delala v trgovini in go
stinstvu, Duilio pa najdlje kot mornar in na koncu kot receptor na Splošni 
plovbi.
Skupaj z otroki in vnuki sta proslavila zlato poroko na fešti v Vanganelu, 
kjer je bilo vsega za vse, predvsem pa čestitk za takšno ljubezen in razu- 

j mevanje v družini, ki je Carpenettijevim v ponos.

Strah ima velika ušesa

Satanizem skrit v zvokih rock glasbe
Demoni vplivajo na ljudi na različne 
načine, npr. preko drog, nasilja, seksa, 
moči, bogastva. Toda ena njihovih naj
bolj zvitih metod je manipulacija preko 
prikritih, destruktivnih sporočil v rock 
glasbi. Ta sporočila gredo v podzavest 

j poslušalca, ne da bi se on tega sploh 
j zavedal. Na ta način satan vpliva na mi- 
j lijone ljudi. Redakcija srbskega časopisa 

Kristusova država, izdajatelj Univerzal
no življenje, je razkrila te demonske 
manipulacije. Vsak, ki rad posluša to 

| glasbo, naj premisli ali ni morda tudi 
sam v krempljih demonskih sil, ki ga 
uporabljajo kot svojo lutko ali robota in 
mu kradejo energijo.
Ko nekatere rockovske pesmi posluša
mo nazaj, lahko zelo jasno zaznamo 
demonska sporočila 
»Backward masking« je ključni izraz za 
podzavestne vplive preko demonskih 

| sporočil v rock glasbi, ki pozivajo na 
: delovanje proti družbenim normam in 

vrednotam, na svobodno seksualnost, 
uživanje drog, nasilje in samomore 

| in na čaščenje satanskega. V redakciji 
Kristusova država so želeli spoznati to 
metodo na enem primeru. Eksperiment 
so izvedli na pesmi »Stairways to Hea- 
ven« od skupine Led Zeppelin. Mnogi 
so v svoji mladosti navdušeno poslušali 
to pesem zaradi uvodnih nežnih tonov 
začetne melodije. Posneli so pesem na 
kaseto in jo vstavili na posebno studio 
napravo, na kateri so trak lahko zavrteli 
nazaj, torej od konca pesmi proti začet
ku. Na njej so zabeležili naslednja spo- J ročila: »Jaz želim živeti za njega...jaz 

| moram živeti za satana...jaz te ljubim... 
gospodar satan... Trak so potem dali po
slušati še nekomu, ki mu je angleščina 
materni jezik. Ta oseba ni poznala pe
sem, niti skupine in se za rock glasbo 
nikoli ni zanimala. Poleg sporočil, ki so 
jih že prej zaznali, je ta oseba slišala še 
nova sporočila: »O satan, jaz ti želim 
služiti...ti si gospodar moje ljubezni...

Led Zeppelin je zgolj ena od številnih 
rock skupin, ki v svoje pesmi vstavlja
jo negativna sporočila. Naj jih našteje
mo še nekaj: Beatles, The Eagles, Pink 
Floyd, Alan Persons, Roling Stones, El- 
ton John, Madonna, Chris de Burgh. 
Nekaj primerov razkritih sporočil v rock 
glasbi:
Kiss, pesem: God of thunder, prikrito 
sporočilo: Vse kar želim, je magija! 
Queen, pesem: Crazy little thing called 
love, prikrito sporočilo: Zlo ima moč! 
Police, pesem: Every little thing she 
does iz magic, prikrito sporočilo: Posta
jamo zlobni!
Cyndi Lauper, pesem: She bop, pri
krito sporočilo: Korakam v grehu 
Madonna, pesem: like a Virgin, prikrito 
sporočilo: Nebo je pekel 
Bacward masking je torej skrivanje spo
ročil preko tehničnega ali fonetskega 
šifriranja nekega posnetka. Na ta način 
sporočilo ostane skrito naši zavesti in 
deluje direktno na podzavest poslušal
ca. Jimmy Hendrix je o vplivu glasbe 
dejal: »Preko glasbe lahko položimo v 
podzavest ljudi vse kar hočemo!«
Že sama imena mnogih rock in metal 
skupin kažejo njihovo usmerjenost. 
Primeri: KISS - »King in satans Service« 
(kralj v satanski službi) ali AC/DC - 
Antichrist/Death do Christ (ankrikrist/ 
smrt Kristusu) ali M.O.D. - Methods of 
destructions (Metode uničevanja) ali 
Atheist - nevernik
Z razširitvijo rock in heavy metal glasbe 
je povezano konzumiranje droge, nasi
lje, brutalnost, porast samomorov med 
mladimi. Takšen razvoj je brez dvoma 
tudi posledica vpliva rock glasbe. Nek 
novinar je o tem rekel: »Da bi uničili nek 
narod, ni potrebna atomska bomba. Do
volj je uničiti moralne vrednote mladih 
preko demonske glasbe, drog, cigaret, 
alkohola in seksa.«

Damjan Likar, Škofja Loka



Predzadnja

Četrtek, 31. januar 2008, št. 743

KRIMINALNE

Tovarniški tat
Neznanec je vstopil v garderobo 
enega izmed podjetij v industrijski 
coni in tam ukradel dve ženski de
narnici z vsebino vred. Očitno ga 
zgolj denarnici nista zanimali.

Nov TV naročnik
Iz stanovanja v centru Izole je ne
znanec odnesel televizor znamke 
PHILIPS in s tem lastnika oškodoval 
za cca. 200 Burov.

Brez hribov in nahrbtnika
Na postajo je prišel občan in prija
vil, da mu je nekdo v enem izmed 
gostinskih lokalov ukradel rdeč na
hrbtnik, v katerem je imel mobitel 
Nokia, osebno izkaznico, potni list 
in nekaj gotovine. Očitno se tudi tat 
odpravlja nekam v hribe.

Ni videl vrat
Kdo ve kam je gledal neznanec, ki je 
na vhodnih vratih bloka razbil dve 
stekli in s tem povzročil za cca. 200 
Burov škode. Ker tudi na ta način ni 
vstopil v blok je očitno zgrešil hišo.

Zgrešil stanovanje
Verjetno je stanovanje zgrešil tudi 
neznanec, ki je vlomil v eno od sta
novanj v Izoli, ga temeljito pregle
dal, vendar ni iz stanovanja odnesel 
ničesar. Morda je z zamudo opazil, 
da ni njegovo.

Koliko bo plačal šele v kunah
Patrulja je v nočnem času ustavila 
voznika osebnega avtomobila, ki 
pred tem ni upošteval znakov poli
cistov, naj se ustavi in je med divjo 
vožnjo večkrat kršil cestnopromet
ne predpise. V postopku so polici
sti ugotovili, da gre za hrvaškega 
državljana. Pri pregledu njegovega 
Audija pa jih je čakalo še eno pre
senečenje, saj so v prtljažniku avto
mobila našli večjo količino školjk, 
ki jih je pred tem pretihotapil čez 
mejo. Policisti so o najdbi obvesti
li ribiškega inšpektorja in carinsko 
službo, ki mu je zaračunala globo v 
višini 300 Bur, samo zaradi kršitev 
cestnoprometnih predpisov pa so 
mu policisti izrekli globo v višini 
1.337 Burov.

Halo Bing
V Izoli na gradbišču za hotelom Del
fin je neznani tat izkoristil slabih 10 
minut nepazljivosti gradbenih de
lavcev in ukradel udarni akumula
torski vrtalnik Hilti tip TE 6 A. Tat 
je podjetje iz Kopra oškodoval za 
1000 .

Motorist izsiljeval avtomobilista
Devetnajstletni voznik kolesa z po
možnim motorjem je na Trgu pad
lih izsilil prednost vozniku osebne
ga vozila. Ta ga je zbil, motorist je 
padel po tleh in se lažje poškodoval.
V bolnišnici so ugotovili, da je le po
tolčen, bolj pa ga je verjetno bolelo, 
ko so ga policisti kaznovali z obdol- 
žilnim predlogom.

Dve pihalniški
Patrulja je ustavila voznika osebne
ga avtomobila, ki je med postopkom 
kazal znake alkoholiziranosti, zato 
mu je bil odrejen preizkus alkoho
liziranosti. Rezultat je pokazal 0.54 
mg/l. Vozniku je bila prepovedana 
nadaljnja vožnja. Po 15 minutah je 
bil ponovno ustavljen. Zaradi neu
poštevanja odredbe oz. nadaljeva
nja s kršitvijo so policisti odredili 
pridržanje do iztreznitve.
Patrulja je ustavila voznika osebne
ga avtomobila in odredila preizkus 
alkoholiziranosti. Rezultat je poka
zal 0.47 mg/l. Izdan mu je bil plačil
ni nalog in prepovedana nadaljnja 
vožnja.

Statistika
Policisti PP Izola so obravnavali še 
2 prometni nesreči I. kategorije, 3 
poškodovanja vozila na parkirišču 
in 2 kršitvi javnega reda in miru.

ALKOlestvica
0.47 mg/l, 0.52 mg/l, 0.54 mg/l, 
0.77 mg/l

MALI OGLASI

Nepremičnine

- Par srednjih let, brez otrok, išče gar

sonjero ali enosobno stanovanje v 

Izoli, tel 041 213 507

- V Ankaranu zamenjam dvo-sobno 

stanovanje v prvem nadstropju za 

enako ali večje z doplačilom v Izoli, 

tel. 05/ 6527 533

- Kmetijsko travnik ali njivo, lahko za

raščeno kupim . tel 051 311 180

- MLAD PAR s 3-letnim otrokom NUJ

NO POTREBUJE STANOVANJE (eno 

ali dvosobno) za nedoločen čas. Naj

emnina do 350 EUR. tel 040 245 684 

dosegljivo dopoldan ali 031 287 844 

dosegljivo ves dan.

- Mlad par išče enoinpol ali dvosobno 

stanovanje v Izoli za daljše obdobje, 

tel 051 80 44 80

- Oddam sobo študentu, nekadilcu 051 672 160
- V Izoli oddamo enosobno stanova

nje v starem delu mesta eni, ali dvema 

dekletoma, tel 041 743 891

- Mlad in urejen par (brez otrok) 

NUJNO išče primerno veliko sta

novanje na mirni lokaciji. 041 717 

489 (popoldan) ali 041 760 964

- Resni osebi nudim brezplačno 

bivanje in hrano, ki je pripravljena 

skrbeti za starejšega v Kopru tel 

040 626 986 po 16. uri

- V Izoli ali okolici kupim ali za

menjam (Ljubljana) garsonjero ali 

manjše stanovanje z teraso ali bal

konom. tel 041 759 947

- Starejši par išče stanovanje v 

Izoli ali okolici za daljše obdobje. 

Tel.: 041 254 886

• V Izoli ali okolici najamem garsonjero 

za daljše obdobje, tel 040 701 108

• Zamenjam enosobno stanovanje 

(40 m2) Ljubljana - Vič, za enako ali 

garsonjero v Izoli. Tel.: 051 341 727

• Kupim garažo v Izoli. Tel. 041 488 346

Vozila

- Prodam Opel kadet 1.4 Club karavan, 

1.90, dobro ohranjen, tel 031 611 568

• Prodam OA Fiat Tempra 1.6 SX. Regi

strirana do 2.7.2008 Inf.: 040 523 010

• Motor “chopper” Kimko 125, prevože

nih 15.000 km, zelo dobro ohranjen, nove 

pnevmatike, črne barve, prodam za 1.000 

Eur. Ogled je možen v Izoli po dogovoru. 

Informacije: 041 584 056

Delo

Gostilna Istra takoj zaposli kuharja. In
formacije na tel. 041 345 605 

- Iščem hišo na obali v naravi ali z 

večjim vrtom, ki potrebuje skrbnika 

in nudi bivanje. Po poklicu sem inž. 

agronomije in bi z velikim veseljem 

urejala vaš vrt. tel 040 551 491 

-Iščemo m/ž ( lahko tudi upokojena) 

za delo v čistilnici “Suzi” Lucija, polo

vičen delovni čas. tel 041 707 621

Ekipa Sobotne podmornice Radia Capris je v soboto v Supernovi Koper zbirala hrano za bre
zdomne, zavržene in mučene kužke in muce. Akcija je uspela, saj so Caprisovci s pomočjo 
poslušalk in poslušalcev zbrali okrog 350 kilogramov hrane za Obalno zavetišče v Svetem 
Antonu. Hrano je v torek ekipa Od marende do kosila predala uslužbenkam Obalnega zaveti
šča, pridružilo pa se jim je tudi nekaj poslušalk in poslušalcev, ki so psičke peljali na sprehod.
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- Pomagam starejši osebi 24 ur na dan ali 

po nekaj ur. tel 031 310 410

- Iščem delo v dopoldanskem času. Izkuš

nje iz umetnosti, leposlovja, gostinstva. 

Iščem tudi delo trgovke, vnašalca podat

kov, hostese, receptorke, pisarniško delo) 

Od tujih jezikov znam italijansko in an

gleško. Računalniško znanje osnovno, do

segljiva sem na 041 717 489 od 15.00 ure 

dalje

- Izkušena medicinska sestra nudi nego in 

pomoč na domu. tel 031 241 845

- Izkušen DJ vrti glasbo na raznih zabavah 

in obletnicah za srednjo generacijo tel 031 

578 327

- Nudim 24 urno pomoč starejšim in 

bolnim pri osebni negi in gospodinj

skih opravilih. 031 631 188

- Nudim varstvo otrok v Izoli, tel 040 

354 048

- Iščemo delavko za čiščenje po

slovnih prostorov (ob ponedelj

kih) tel.: 041 512 783

- Ponovno bi rada prijela v roke 

svojo prečno flavto, zato iščem 

potrpežljivega učitelja/ico, ki bi 

me spet popeljala po tipkah tega 

instrumenta. Jana: 031 708 116

- Dnevni bar v Izoli išče delavko 

za delo v strežbi z možnostjo stal

ne zaposlitve, tel: 041 400 404

• Ponujam delo v strežbi in po

moč v pizzeriji za daljše obdobje. 

041 827 039

• Pizzeria na obali zaposli izkuše

nega picopeka. Tel.: 041 566 751
• Nudim inštrukcije matematike za osnov
ne in srednje šole Gsm: 041 287 425

• Inštruiram slovenščino, italijan

ščino in angleščino na vseh stop

njah. Tel.: 040 245 683

• Nudim pomoč in varstvo otrokom, 

tudi takšnim s posebnimi potrebami. 

Pokličite na GSM 041 856 855

• Starejšim nudim pomoč na 

domu Tel.: 041 233 451

• Za skromno nadomestilo nu

dim pomoč pri čiščenju in pomoč 

starejšim ljudem pri vsakdanjih 

opravilih. Tel.: 051 251 211

• Starejšim obolelim ter drugim, nu

dim pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno

Prodam 15 let staro pohištvo po 10 
Eur za kos plus vaš odvoz. Na raz
polago je, vse v Izoli: En trosed - 
postelja, dvosed, dve omari (bar in 
steklena) , dve jogi postelji za eno 
osebo, kuhinjska miza s stoli, infor

macije tel.041-753-210.

- Iščem sovoznika (avto) na relaci

ji Izola-Postojna. kontaktna oseba 

041 607 821

- Rabljeno spalnico in regal za dnev

no sobo zelo ugodno prodam, tel 

041 776 748
- Za zbiratelje vrhunskih vin - prodam 
Metliško črnino 075 dl suho, črno, trga
tev 1987, flasirano 1989. cena po dogovo
ru tel. 051 823 559
- Potrebujem rabljeno pohištvo, tel 
041 344 280
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Avtocenter Bajc,'vaš prodajalec vozil Chevrolet

- j

PLUS VELIKO VEČ.

Bajc, d.o.o., Ajdovščina 
Goriška cesta 75 • 5270 Ajdovščina 
Tel.: 05 36 44144 • www.bajc.si

Bajc, d.o.o., PE Nova Gorica 
Industrijska cesta 5 • 5000 Nova Gorica 
Tel.: 05 330 4510 • www.bajc.si

Bajc, d.o.o., PE Koper 
Sermin 7C • 6000 Koper 
Tel.: 05 66310 60 • www.bajc.si
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NEDEUA 3,2.2008 

14,00-16.00
OTROŠKO PUSTNO RAJANJE
V DVORANI V KRAŠKI ULICI
SODELUJETA STEN VILAR IN PLESNA ANIMATORKA ALEKSANDRA

16.30-19.00
PUSTOVANJE NA MANZIOLIJEVEM TRGU
■IZVOLITEV PUSTNEGA ŽUPANA
■ZABAVALI BODO VLADO JERE,MIC + REŠEVALCI IN MICHELLE

V PRIMERU DEŽJA SE CELOTNO PUSTOVANJE 0DVUE V DVORANI V KRAŠKI

...in pomlad lahko pride!

Organizacija: Občina Izola, Društvo prijateljev mladine Izola

S/Č&)kwmd/a Aote/a Q/tùuma

Restavracija hotela Marina, po kratkem premoru, ponovno odpi
ra svoja vrata in sicer v petek S.februarja ob 11:30.

Ob kulturnem prazniku vas dočakamo s sveže pripravljenimi medite
ranskimi jedmi, med katerimi bo povdarek na zelenjavnih jedeh.

Obenem vas vabimo, da se za Valentinovo razvajate z nami. Preživite 
praznik ljubezni v naši družbi.

Ob prihodu se zbližata z mehurčki v rokah 
Z ribjim cvetom podaljšata iskrice v očeh 

Ob jadranskih kapesantah je zapeljivejši vaš nasmeh 

Domači plukanci z rakci potrdijo vajino vez 

Strastni ribji file v mediteranski omaki zapolni goreči srci 

Sladki Valentinov poljub

KO MESTO ZADIŠI PO NAJBOLJŠI PIZZI!

dostava pizz in ostale hrane na dom 041/ 650 333 rezervacija m« o«/ «75953


